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پشتیبان بیماران کرونایی
 با توجه به اپیدمی کرونا، به تصمیم دانشگاه علوم پزشکی مشهد تمام بیماران بیمارستان هایی که
 به درمان کرونا اختصاص داده شده به بیمارستان قائم انتقال یافته و تحت درمان قرار می گیرند

چرخش محسوس نتایج نظرسنجی های انتخاباتی به ضرر ترامپ
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خ بنیادی در نامه ای به وزیر بهداشت

جهان آینده در خطر بیوتروریسم و 
بیماری های نوپدید قرار دارد

عضو کمیســیون بهداشــت مجلس در نامه ای به وزیر بهداشت بیان کرد که جهان 
آینده در خطر بیوتروریسم و بیماری های نوپدید قرار دارد و باید جایگاه CDC کشور 

به یک سازمان مستقل ارتقا یابد.
بهروز بنیادی،  عضو کمیسیون بهداشت و درمان و نماینده مردم کاشمر و بردسکن 
در مجلس در نامه ای به وزیر بهداشت تاکید کرد که امروز به مدد رشته های مختلف، 
نیازمند بازیابی نظام سلامت هستیم و این کار مستلزم برقراری رابطه جدیدی میان 

نظام دانایی در کشور با نظام تصمیم گیری است.
 متن نامه به شرح زیر است: 

جناب آقای دکتر نمکی
وزیر محترم بهداشت، درمان و آموزش پزشکی

با سلام و احترام
ضمن ســپاس از زحمات جنابعالی و همه عزیزان عرصه ســلامت در راه مبارزه با 
کرونا و کنترل اپیدمی آن، احتراماً در این نامه، مطالبی را درباره یکی از نقاط ضعف 
اساسی و ساختاری کشــور در دیده بانی و تشخیص به موقع بیماریهای واگیردار و 
غیرواگیردار در چند بند، خدمتتان عرض می کنم که امیدوارم همچون همیشه مورد 

توجه و عنایت جنابعالی قرار گیرد.
پیــش از هرچیز از زحمات تمــام عزیزانی که در ســال های دور و نزدیک در امر 
مدیریت و مبارزه با بیماری ها در جای جای کشــور پهناورمان تلاش نموده اند و در 
راه ریشــه کنی بسیاری از بیماری های عفونی، جایگاه کشور را در عرصه بین المللی 

ارتقا بخشیده اند سپاسگزاری می کنم.
 جناب آقای وزیر! امروز به مدد رشــته های مختلف، نیازمند بازیابی نظام ســلامت 
هستیم و این کار مستلزم برقراری رابطه جدیدی میان نظام دانایی در کشور با نظام 
تصمیم گیری اســت تا با آینده پژوهی، سلامت شــهروندان را که وظیفه اصلی هر 

حکومتی است تامین نماییم.
می دانیم که در آینده احتمال شیوع ویروس های آزمایشگاهی و طبیعیِ خطرناک تر از 
کرونا محتمل خواهد بود حال آن که متاسفانه، یک سازمان مدیریت بحران مستقل 
و منسجم در وزارت بهداشت با بودجه ای که از قبل پیش بینی شده باشد وجود ندارد.

اگر مقایســه ای ساده بین جایگاه آنچه به عنوان  CDCدر وزارت بهداشت و درمان 
ما وجود دارد با سایر کشورهای پیشرفته انجام شود شاهد یک آشفتگی و پراکندگی 

مدیریتی و و تصمیم گیری در نظام بهداشت و سلامتمان هستیم
 متاسفانه بسیاری از بخش های مختلف مرتبط با رصد سلامت مثل حوزه کشاورزی، 
پدافند غیرعامل، بهداشــت محیط، پزشک خانواده، حوزه درمان، حوزه بیماری های 
غیرواگیر، شــوراهای سلامت استانی و شهرستانی و... مستقل از هم عمل می کنند 
و به همین دلیل جایگاه CDC به شــدت تضعیف شــده است در حالی که تمام این 

حوزه ها باید در زیر چتر مدیریت و تصمیمات واحدی قرار گیرن.
باتوجه به سرانه جمعیتی کشور، باید حداقل 800 پرسنل متخصص دلسوز و با سواد 
در رشــته های مختلف بالینی و پاراکلینیکی به صورت مستقیم، در زمینه دیده بانی 
بیماری هــای عفونی فعال باشــند و خروجی تمامی برنامه هــای مراکز تحقیقاتی 

دانشگاه ها نیز گره گشای سلامت باشد.
جنابعالی اگر هریک از برنامه های این حوزه را رصد فرمایید خواهید دید که حضور 
افراد متخصص، در آنجا بسیار کمرنگ است و به عنوان مثال در حوزه بیماری های 
غیرواگیــر، هر بخــش در اختیار فرد یا گروهی خاصی اســت و هر کس در تلاش 
برای جذب اعتبارات بیشــتر بدون توجه به نیاز روز جامعه و بدون هماهنگی با سایر 
بخش ها اســت حال آن که بخشــی از بیماری های مزمن غیرواگیر نیز منشأ عفونی 

دارند.
مرکز مراقبت بیماری های کشــور هنوز فاقد یک آزمایشــگاه کامل و تخصصی به 
تمام معناســت و آزمایشگاه مرجع ســلامت هم که فعلا در حوزه درمان فعال است 
با کاســتی های فراوان مواجه است و مدام محتاج انستیتو پاستور و یا آزمایشگاه های 

دانشکده بهداشت دانشگاه تهران است.
لازم است کمیته های فنی کشــوری برای بیماری های واگیر، از حالت سنتی خارج 
شــود و با دعوت از نخبگان کشور در رشــته های مختلف، تصمیمات کارشناسی و 
شــجاعانه با پشتوانه اجرایی گرفته شود و بروز اپیدمی ها را قبل از وقوع، پیش بینی 

و پیشگیری کنند.
مســتحضرید که جهان آینده در خطر بیوتروریســم و بیماری های نوپدید دیگری 
قــرار دارد معتقدم در آینده با توجه به افزایش ارتباطات و تبدیل جهان به دهکده ای 
کوچک، اپیدمیولوژی بســیاری از بیماری ها تغییــر خواهد کرد و اگر در حال حاضر 
مثلا ابولا و زیکا خاص بعضی نقاط جهان اســت، در آینده چنین نخواهد بود و باید 
از اکنون به فکر آینده باشــیم و در زمینه های مختلــف همانند مقاومت میکروبی، 
هپاتیــت مزمن، ایمنی آب و غذا، عفونت های بیمارســتانی، عفونت های تنفســی، 
ایدز، بیماری های قابل پیشــگیری با واکسن و بیماری های مشترک انسان و دام و 
بیماری های قابل انتقال از بندپایان و... که معضل اساسی حال و آینده جهان است، 

برنامه ریزی کنیم و تلاش مضاعفی داشته باشیم.
باید از محل منابع اخیر تخصیص یافته به وزارت بهداشــت، جایگاه CDC کشور به 
یک سازمان مســتقل ارتقا یابد تا بتوانیم از ظرفیت های همه بخش ها در مدیریتی 
واحــد و با حضور اندیشــه ای نو اســتفاده کنیم و خدای ناکرده شــاهد بروز وقایع 

غافلگیرانه مجددی نظیر اپیدمی کرونا، آنفلوانزا و یا طغیان ایدز در کشور نباشیم.
در پایان ضمن ســپاس دوباره از زحمات دلسوزانه حضرتعالی، امیدوارم این پیشنهاد 

را از پزشکی که دانش آموخته محضر بزرگان است بپذیرید.
با تجدید ارادت و احترام

بهروز بنیادی نماینده مردم کاشمر، بردسکن، خلیل آباد و کوهسرخ 
در مجلس شورای اسلامی
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شــیوع ویروس کرونا در آمریکا 
صحنه سیاســی این کشور را به 
شــدت تحت تاثیر قرار داده، به  
طوریکه ســران حــزب دموکرات 
با اســتفاده از این موضوع به برنی 
ســندرز فشــار آوردند تا از صحنه 
کناره گیری کند، از سوی دیگر نیز 
اوضاع بــرای دونالد ترامپ به هیچ 
عنوان خوب پیش نمی رود و ممکن 
است بحران کرونا به ریاست جمهوری او خاتمه دهد. 
رســانه های آمریکایی، خصوصا طی هفته های اخیر 
بارها دســت به محاســبات ریاضی جهت پیش بینی 
نتیجه انتخابات ریاست جمهوری سال 2020 ایالات 
متحده زده اند. بســیاری از تحلیلگــران معتقدند که 
شکســت ترامپ در سه ایالت حساس و سرنوشت ساز 
پنســیلوانیا، میشیگان و ویسیکانســین اکنون بیشتر 
از هر زمان دیگری امکانپذیــر خواهد بود. ترامپ در 
انتخابات ریاســت جمهوری سال 2016 با پیروزی در 
این ســه ایالت، توانست پیروزی غیر قابل تصوری را 
در مقابل هیلاری کلینتون به دســت بیاورد. پیروزی 
در سه ایالت ذکر شــده، مجموعا 46 رای الکترال را 
به حساب ترامپ واریز کرد. در نهایت، ترامپ با 304 
رای الکترال توانســت بر هیــلاری کلینتون) با 227 
رای الکترال( غلبه پیدا کند. به عبارت بهتر، اگر آرای 
الکترال ایالات ویسکانســین) بــا 10 رای الکترال( ، 
میشــیگان ) با 16 رای الکترال( و پنســیلوانیا) با 20 
رای الکترال( مطابق پیش بینی های انتخاباتی در آن 
زمان به ســود کلینتون به گــردش در می آمد، امروز 
دموکراتها در کاخ ســفید مســتقر بودند. امروز بازی 
تا حدود زیادی به ضرر ترامپ پیچیده شــده اســت! 
رئیس جمهــور آمریکا به خوبی مــی داند که بخش 
مهمی از دلایل پیروزی وی در ایالات ســه گانه ذکر 
شــده، معلول ایجاد گسست میان طرفداران سندرز و 
کلینتون در سال 2016 بوده است. با این وجود، ترامپ 
در هر ســه ایالت، با اختلاف کمتــر از یک درصد بر 
رقیــب دموکرات خود غلبه پیدا کرد. امروز به نظر می 
رســد دیگر ترامپ نمی تواند بــر روی اختلاف آرای 
طرفــداران نامزدهای حزب دموکــرات در رقابتهای 
درون حزبی حســاب کند. ضمن آنکه اقلیتهای نژادی 
و حتی برخی ســالمندان که در ســال 2016 در این 

ایالات حســاس پیــروزی ترامپ را رقــم زده بودند، 
دیگر حاضر به حمایت از وی نیســتند. شیوع ویروس 
کرونــا و مدیریت غیر قابل توجیه ترامپ نیز این روند 
را تســریع کرده اســت. ترامپ هم اکنون به ســران 
کمپین انتخاباتی خود ماموریت داده اســت تا تمرکز 
ویژه و اصلی خود را صرف این سه ایالت تعیین کننده 
کنند. این در حالیست که کاهش محبوبیت ترامپ در 
ایالاتی مانند آریزونــا، فلوریدا و اوهایو نیز وی را آزار 
می دهد. از ســوی دیگر، اگرچه نظرسنجی جدید در 
ایالت کارولینای شمالی نشان می دهد که وی توانسته 
اســت با غلبه 7 درصدی بر بایدن، حاشیه امنیت قابل 
توجهی در این ایالت به دســت بیاورد، اما امکان تغییر 
آرا بــه ضــرر وی دوباره محتمل اســت. با همه این 
اوصاف، حتی اگر ترامــپ در ایالت اوهایو، کارولینای 
شــمالی و فلوریدا نیز بر رقیب خــود ) بایدن ( پیروز 
شود، شکســت در پنسیلوانیا، میشیگان و ویسکانسین 
حکم سقوط وی از قدرت را امضا خواهد کرد. فراتر از 
آن، کاهش شــدید میزان محبوبیت ترامپ در آریزونا 
نیز بر نگرانی های وی افزوده اســت. اگرچه آریزونا 

11 رای الکترال بیشــتر ندارد، اما ترامپ در انتخابات 
ریاست جمهوری قبل در آن و با اختلاف 4.4 درصد بر 
کلینتون پیروز شد. معدل نظرسنجی های اخیر نشان 
می دهد که ترامپ اکنون با اختلاف 9 درصد از بایدن 
عقب افتاده است. موضوع دیگری که ترامپ را نگران 
کرده اســت، مربوط به انتخابات میاندوره ای کنگره 
و نتایج آن اســت. رئیس جمهور آمریــکا در جریان 
رقابتهای انتخابات میاندوره ای کنگره، تقریبا اطمینان 
داشــت که در ســه ایالت ویسیکانســین، پنسیلوانیا 
و میشــیگان یا حداقل در دو ایالت از این ســه ایالت 
پیروز می شــود. اما جمهوریخواهان در هر سه ایالت 
بازی را به رقبای دموکــرات خود واگذار کردند. حتی 
جمهوریخواهان کرسی سنای خود را در ایالت آریزونا) 
که ترامپ در سال 2016 در آن پیروز شده بود( نیز از 
دست دادند. ترامپ طی بیش از سه سال اخیر، نسبت 
به یک موضوع اطمینان یافته اســت! اینکه محبوبیت 
وی در سه ایالت کلیدی نسبت به سال 2016 کاهش 
یافته است. در نظرســنجی موسسه »ام. آر. جی« در 
ایالت میشــیگان، بایدن 44 درصد و ترامپ 41 درصد 

آرا را کســب کرده اند. میشیگان در سال 2016 یکی 
از نماد هــای پیروزی ترامپ محســوب می شــد. در 
نظرسنجی موسسه »مارکوت« در ایالت ویسکانسین، 
بایدن 48 درصد و ترامپ 45 درصد آرا را کسب کرده 
اند. در ســال 2016، دموکرات ها برای نخســتین بار 
طی سه دهه گذشــته، در این ایالت شکست خوردند.

در این معادله، قطعا از ایالت پنســیلوانیا نیز نمی توان 
غافل شد. ایالتی که دارای 20 رای الکترال می باشد. 
در نظرسنجی موسســه »یوگاو« در ایالت پنسیلوانیا، 
بایدن 46 درصد و ترامپ 40 درصد آرا را کسب کرده 
اند. این در حالی اســت که در نظرسنجی های قبلی، 
این اختلاف بین یک تا 3 درصد بود. به لیســت این 
ســه ایالت، باید ایالت آریزونا را نیز اضافه کرد. ایالتی 
که هم اکنون وارد محدوده قرمز محاسبات انتخاباتی 
جمهوریخواهان شــده است. ســوال اصلی اینجاست 
که آیا ممکن اســت طی ماههای منتهی به برگزاری 
رقابتهای انتخابات ریاســت جمهوری ســال 2020، 
ترامپ بتواند پس از سه سال و نیم، محبوبیت از دست 

رفته خود در سه ایالت را احیا کند؟

نگاه

خراســان  در  فقیه  ولــی  نماینده 
رضوی با اشاره به نزدیک شدن به 
ماه مبــارک رمضان گفت: هر روز 
که ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام 
کرد اجتماعات مذهبی و مســاجد 
برگزار شود و طبیعی است که این 
اجتماعات بــا رعایت پروتکل های 
لازم برپا می شــود اما تا آن زمان، 
هیچ اجتماع مذهبی برپا نمی شود.

به گــزارش روز یکشــنبه پایگاه 
خبــری آیت الله ســید احمد علم 

الهدی در شــبکه اجتماعی سروش وی در جلسه مشترک با روسای دانشگاه های علوم پزشکی خراسان 
رضوی که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد بر لزوم اجرای پروتکل های بهداشتی و درمانی ابلاغ شده 
از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا تأکید کرد و افزود: در رعایت قوانین و اصول بهداشتی تفاوتی بین افراد 

نیست و همه باید این قوانین و اصول را رعایت کنیم.
وی کاهش تعداد مبتلایان و مرگ  و میر ناشــی از این بیماری در اســتان را یک موفقیت برای سیستم 
درمان کشور و استان دانست و ادامه داد: تلاش شما  مجاهدان کادر درمان عزتی است که برای اسلام 

ایجاد شد.
امام جمعه مشــهد با بیــان این که امروز در تمام دنیا به عنوان یک کشــور موفــق در مدیریت و مهار 
کرونا شــناخته می شــویم گفت: همه این موفقیت ها مرهون تلاش و زحمت شــما عزیزان در عرصه 
بهداشــت و درمان اســت و  این افتخاری برای اسلام است که تمدن نوین اســلامی در مقابل تمدن 
 غــرب در یک میدان رقابت برنده شــد و معلوم شــد که تمدن نوین اســلامی مقــدم بر تمدن غرب 

است.
علــم الهدی بــه اهمیت تداوم مراقبت های بهداشــتی و اجتماعی اشــاره کرد و افــزود: نحوه اجرای 
فاصله گذاری اجتماعی نیز که همه دوستان به عنوان یک مشکل به آن اشاره کردند یک مساله کشوری 
اســت که بیش از همه کشور، تهران به آن مبتلا شده، امروز با کرونا زندگی می کنیم و باید زندگی را با 
این بیماری تطبیق دهیم و مسوولان باید برنامه ریزی کنند که این طرح فاصله گذاری به خوبی اجرا شود.

وی با قدردانی از فعالیت پزشــکان و کادر درمانی در مقابله با ویروس کرونا  اظهار داشــت: نقطه ای که 
کادر درمانی قرار دارند، صف اول مجاهده اســت که ان شــاء الله این زحمات و مجاهدت ها مورد قبول 

احدیت قرار بگیرد.
رییس دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد نیز در این جلســه گفت: اگر در دنیا توفیق قابل توجهی به دست 
آوردیم که به دست آوردیم، به برکت وحدتی است که زیر سایه ولایت و حمایت های مقام معظم رهبری 
شــکل گرفته اســت و وقتی رهبر انقلاب، تمام قد پشت جریانی ایستاده باشند طبیعی است تکلیف همه 

ما مشخص می شود.
دکتر محمد حسین بحرینی افزود: بخشی از این موفقیت ها مرهون تلاش کادر درمانی و بهداشتی است 
و بخشــی حاصل وحدت شکل گرفته در کشور اســت. هر جا در کنار هم ایستادیم و با چنین روحیه ای 

عمل کردیم موفق بودیم.

ســخنگوی دولت می گوید: مــا به دنبال 
سیاســت گذاری مناسبی هســتیم تا دو 
منحنــی جــان و کار را در جایی به هم 
متصل کنیم که کمترین هزینه انســانی 
را داشته باشد.به گزارش خبرآنلاین، علی 
ربیعی، ســخنگوی دولت در گفتگویی با 
تاکید بر ضرورت سیاســی نشدن بحران 
کرونا و کنتــرل این موضــوع در دوران 
پســاکرونا، گفت: ما درحــال حاضر چند 
نیازمندی عمده داریم تا بتوانیم از شرایط 

کرونا موفق بیرون رویم. ما نیاز به درک مشترک همه اعضای جامعه از شرایط سیاسی، اجتماعی و اقتصادی داریم 
و به نظر من اولین الزام عبور موفق از بحران کرونا همین درک مشترک است.

ایران درگیر سه ویروس است
وی ادامه داد: نکته قابل توجه این است که بسیاری از کشورهای دنیا درگیر بحران ویروس کرونا شدند و احتمالا 
کشورهای دیگری هم دچارمی شوند اما ما در ایران درگیر سه ویروس به طور همزمان هستیم؛ ویروس تحریم، 
ویروس کرونا و مشکلات اقتصادی و اجتماعی ناشی از تحریم.سخنگوی دولت با اشاره به اینکه در کشور ما بخشی 
از سرمایه اجتماعی دچار فشارهای اقتصادی هستند، گفت: کشورهای دیگر این مشکل را ندارند بنابراین ما باید چند 

الزام را رعایت کنیم تا بتوانیم از این بحران با موفقیت بیرون بیاییم.
کرونا و فقر را توامان در نظر می گیریم

ربیعی تصریح کرد: اول اینکه سیاست گذاری درستی مبتنی بر واقعیات، مبتنی بر پروتکل های بهداشتی و با تاکید 
بر حفاظت از جان مردم تدوین شود و کرونا و فقر را توامان در نظر بگیرد . این استراتژی ماست و آن را دنبال می 
کنیم.وی افزود: درک و ابعاد این سیاست از سوی همه مردم مهم است. بنابراین ما به دنبال سیاستگذاری مناسبی 
هستیم  تا دو منحنی جان و کار را در جایی به هم متصل کنیم که کمترین هزینه انسانی را داشته باشد. از سویی 
نیازمند اعتماد، همراهی و جامعه پذیری مردم هســتیم. همین امروز تعدادی می توانستند وارد بازار کار شوند اما 

نیازمند این مقدار حضور افراد در خیابان ها نبودیم به همین دلیل است که می گویم جامعه پذیری مهم است.
ویروسِ سیاسی شدنِ مقابله با کرونا ما را شکست می دهد نه کرونا

سخنگوی دولت در ادامه به نقش سیاسیون کشور در این شرایط اشاره کرد و به خبرآنلاین گفت: اگر فهم مشترکی 
در این رابطه در سطح نخبگان سیاسی وجود نداشته باشد، فهم مشترک در جامعه هم دیرتر پدید می آید. بنابراین 
به همکاری جمعی و به میدان آمدن همه نیروها نیاز داریم. در همین راستا سازمان های مردم نهاد و تعامل با آنها 
برایمان اهمیت دارد و نهادهای عمومی را هم به کار گرفتیم و خوشبختانه منابع مالی مناسبی هم تامین شده است.

ربیعی ادامه داد: اگر یک ویروس جدید یعنی ویروس سیاسی شدنِ مقابله با کرونا هم وارد کشور شود ما در مقابله با 
کرونا شکست می خوریم چون این ویروس بدتر از کرونا و تحریم عمل خواهد کرد. اگر دچار سیاست زدگی شویم  

و تقابل های سیاسی پیش آید قطعا شکست می خوریم.
به مجلس آینده امیدوار و خوشبین هستیم

وی با اشاره به نقش مجلس یازدهم در شرایط کنونی، اظهار کرد: به مجلس آینده هم خوشبین هستیم. امیدواریم 
کسانی که در مجلس می نشینند در روزهای اول به فهم مشترکی از مسائل سیاسی، اجتماعی و اقتصادی برسندتا 

مقوم یکدیگر هم باشیم.
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511/2هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)0036و0037(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئیــن نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی نظر به دســتور مواد 1 و 3 و 
قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مصوب 
1390/09/20 امــلاک متقاضیانی که در هیــات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مستقر در واحد ثبتی نیشابور مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض انان 
محرز و رای لازم صادر گردیده اســت جهت اطلاع عموم به شــرح ذیل اگهی 
مــی گردد. املاک متقاضایان واقع در حوزه ثبتی نیشــابور بخش 2 پلاک 235 
اصلی1- آقای محمد حسین سوقندی فرزند علی اکبر نسبت به ششدانگ یکباب 
محوطه مشــتمل بر بنا به مساحت 243/17 متر مربع واقع در اراضی زینل بیک 
خریداری از مالک رســمی خانم بی بی قمر مطلبی فرزند میرزا محمود برابر رای 
شــماره 139960306005000036  2- آقای ابوالفضل سوقندی فرزند رمضان 
نســبت به ششدانگ یکباب محوطه مشتمل بر بنا به مساحت 248/42 متر مربع 
واقــع در اراضی زینل بیک خریداری از مالک رســمی خانم بی بی قمر مطلبی 
فرزند میرزا محمود برابر رای شماره 139960306005000037. لذا بموجب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی و 
مــاده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این 

روزنامه و محلی کثیرالانتشــار در شــهرها منتشرو در روستاها رای هیات الصاق 
تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی و در روســتاها از تاریخ الصــاق در محل تا دو ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.معترض 
باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
بــه دادگاه عمومی محل نماید وگواهی تقدیم دادخواســت را به اداره ثبت محل 
تحویــل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
اســت و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواســت بــه دادگاه عمومی محل را ارائه نکنــد اداره ثبت مبادرت به 
صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 
دادگاه نیســت بدیهی اســت برابر ماده 13 ائین نامه مذکور در مورد قسمتی از 
املاکــی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشــده واحد ثبتی با رای هیات پس از 
تنظیــم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتــب را در اولین اگهی نوبتی و تحدید 
حدود بصورت همزمان به اطلاع عموم می رســاند و نسبت به املاک در جریان 
و فاقد ســابقه تحدید حدود واحد ثبتی اگهی تحدید حدود را بصورت اختصاصی 

منتشر می نماید. 
تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   

علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/1هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی  )0034و0035(

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و 
قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مصوب 
1390/09/20 امــلاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مســتقر در واحد ثبتی نیشابور مورد رســیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض 
انان محرز و رای لازم صادر گردیده اســت جهت اطلاع عموم به شــرح ذیل 
اگهی می گردد. املاک متقاضیان واقع در حوزه ثبتی نیشــابور بخش 2 پلاک 
235 اصلی1- آقای علی کاوســی نیا فرزند علی اکبر نســبت به ششــدانگ 
یکبــاب محوطه مشــتمل بر بنا به مســاحت 200 متر مربع واقــع در اراضی 
زینــل بیک خریداری از مالک رســمی آقای صادق زراعتی برابر رای شــماره 
139960306005000034  2- آقای محمد حضرتی فرزند عزیزاله نســبت به 
ششــدانگ یکباب محوطه مشتمل بر بنا به مســاحت 236 متر مربع واقع در 
اراضی زینل بیک خریداری از مالک رســمی آقای صــادق زراعتی برابر رای 
شــماره 139960306005000035.لــذا بموجب ماده 3 قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی و ماده 13 ائین نامه 
مربوطــه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 

کثیرالانتشار در شهرها منتشرو در روســتاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه 
اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار 
اولین آگهی و در روســتاها از تاریخ الصــاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را 
به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.معترض باید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومــی محل نماید وگواهی تقدیم دادخواســت را به اداره ثبت محل تحویل 
دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم 
دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکنــد اداره ثبت مبادرت به صدور 
ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نیســت بدیهی است برابر ماده 13 ائین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی 
کــه قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشــده واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم 
اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتــب را در اولین اگهی نوبتی و تحدید حدود 
بصورت همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان و فاقد 
 سابقه تحدید حدود واحد ثبتی اگهی تحدید حدود را بصورت اختصاصی منتشر

 می نماید.
 تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
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3
دوشنبه اول اردیبهشت ماه 1399/   سال سوم  /   شماره 668

Vol.3.No.668  / April.20.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.com

اد
تص

اق

کارگاه تولید مواد ضدعفونی در مشهد 
راه اندازی شد

مدیرعامل شــرکت بهره برداری قطار شهری مشهد گفت: با توجه به شیوع ویروس 
کرونا و لزوم ارائه ســرویس دهی ایمن به شهروندان مطابق پروتکل های بهداشتی، 
کارگاه تولید محلول ضد عفونی کننده سطوح و اجسام در این شرکت راه اندازی شد.

به گزارش صبح امروز، وحید مبین مقدم افزود: محلول ضدعفونی کننده ســطوح و 
اجســام تهیه شده در این شرکت بر پایه ترکیبات پراکسیدهیدروژن و پراستیک اسید 
اســت و قابلیت حذف ویروس ها، باکتری ها و قارچ ها را داشته و فاقد باقیمانده سمی 

و غیر مجاز است.
وی ادامه داد: این محلول دارای کاربرد در صنایع و تجهیزات پزشــکی بیمارستانی 
است و به دلیل نوع ترکیبات، فاقد بو و رنگ است و آسیب به محیط زیست و انسان 
ندارد.  از این محلول برای گندزدایی و ضد عفونی کردن 130 واگن قطار شــهری، 
اماکن کارگاهی و اداری و تمامی ایســتگاه های خط یک و 2 مترو و ســطوح قابل 
دســترس مردم مانند گیت ها، دستگاه های شــارژ من کارت، پله های برقی ، میله ها، 

صندلی ها و همچنین کلیدهای آسانسورها استفاده می شود. 
مدیر عامل شــرکت بهره برداری قطارشهری مشهد افزود: در حال حاضر با توجه به 
تهیه مواد اولیه، این شــرکت محلول ضدعفونی ســطوح مورد نیاز خود را به صورت 

روزانه تولید می کند.
وی در باره فعالیت ناوگان قطارشهری نیز گفت: با مصوبه شورای شهر مشهد فعالیت 
این ناوگان تا 15 اردیبهشــت ماه تعطیل اســت و فعالیت آن پس از این تاریخ نیز با 

تصمیم شهردار و شورای شهر خواهد بود.

افزایش کیفیت و تنوع محصولات 
ایران خودرو در سال ۹۹

ایران خودرو به دنبال آن اســت که محصولات متنوع تری را در ســال 99 روانه بازار 
کشور کند.

به گزارش گســترش نیوز گروه صنعتی ایران خودرو طبق آنچه که اعلام شــده قصد 
دارد در ســال 99 حداقل 500 هزار دســتگاه انواع خودرو اعم از سوار و وانت را به 
تولید برســاند. این کار قاعدتا با تحقق برنامه های خودکفایی و با تکیه بر توانمندی 

سازندگان داخلی و شرکت های دانش بنیان صورت می گیرد.
 ،k125 کراس اوور ،k132 چهــار محصول کاملا جدید یعنی پروژه خودروی ســدان
هاچ بک k121 و دنای برقی از بهمن 99 تا 1401 در دستور کار تولید این خودروساز 
قرار دارند. این نکته را باید گفت که سدان k132 در حقیقت بر پایه پلتفرم ایران خودرو 
بــا 92 درصد ســاخت داخل از ماه بهمن امســال تولید خواهد شــد. این خودرو به 

گیربکس اتوماتیک و پیشرانه ای اف 7 توربوشارژ مجهز خواهد بود.
پژو 207 نیز جزو محصولات پرطرفدار ایران خودرو به شمار می رود و این خودروساز 
قصد دارد برای جذب بیشتر مشتریان نمونه مجهز به سقف پانوراما یا سقف شیشه ای 
را امسال عرضه کند. نسخه دنده ای این خودرو در نیمه اول سال و نسخه اتوماتیک 

در نیمه دوم 99 به بازار عرضه خواهد شد.
دنا پلاس نیز امسال با گیربکس اتوماتیک 6 سرعت به بازار عرضه می شود. این نکته 
را باید گفت که گیربکس دناپلاس اتوامیتک قرار اســت با 60 درصد داخلی سازی به 

تولید برسد. از لحاظ تیراژ نیز میزان آن هزار دستگاه خواهد بود.
گروه صنعتی ایران خودرو برنامه ها و پروژه های متعددی را برای ارتقا و تحول کیفیت 
در زنجیره ارزش تولید خودرو با تکیه بر توانمندی ســازندگان داخلی و شرکت های 
دانش بنیان برای اجرا در ســال 99 تدارک دیده است. ارتقای سطح کیفیت محصول 
ســمند و 405 به سه ستاره و هایما اس.5 به چهار ستاره در سال 99 دنبال می شود. 
بهبود 10 درصدی امتیاز کیفیت ســایر محصولات از جمله خانواده محصولات پژو 
206، پژو207، دنا و همچنین بهبود در برخی مکانیزم ها و سیســتم های خودرویی و 
موتــور نیز از جمله پروژه های بهبود کیفیت در حوزه محصولات، سیســتم و قطعات 

در امسال اجرایی می شود.

سقف ذخیره سهمیه در کارت سوخت 
چقدر است؟ 

سهمیه بنزین اردیبهشت ماه بدون تغییر نسبت به ماه های گذشته ساعت 24 روز 31 
فروردین ماه در کارت های سوخت واریز خواهد شد.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ســهمیه بنزین اردیبهشــت بدون تغییر در میزان 
سهمیه در کارت های سوخت شارژ می شود.واریز سهمیه اردیبهشت ماه به روال واریز 
ســهمیه ماه های قبل خواهد بود و تنها تغییر این ماه، افزایش سه ماهه سقف ذخیره 

بنزین در کارت های سوخت است.
بر این اســاس سقف ذخیره ســازی بنزین در کارت های ســوخت از 6 ماه به 9 ماه 

افزایش پیدا کرده است.
از ابتدای طرح سهمیه بندی بنزین در آبان ماه 98 امکان ذخیره بنزین در کارت های 
هوشمند سوخت مالکان خودروهای شــخصی و موتورسیکلت به مدت 6 ماه تعیین 

شده بود که بر این اساس سه ماه دیگر افزایش و مجموعا به 9 ماه تغییر یافت.

در بررسی وضعیت بازار کالاهای اساسی پیش بینی شد؛

 افزایش قیمت، مهمان رمضان
جمله  از  رمضــان  مبــارک  مــاه 
زمان هایی اســت که افراد یک 
جامعه توجه بیشــتری نســبت 
به قشــر ضعیف نشان می دهند 
و گاهــا به آن ها کمک رســانی 
می شــود؛ اما امســال به واســطه 
گسترش بیماری کرونا در بین مردم 
و تاثیرات اقتصادی، سیاسی و  آن، 
کمی شرایط متفاوت است؛ از طرفی 
را  گسترده تری  طیف  قشر ضعیف، 
شامل می شود و از طرف دیگر توان 
خرید دهک متوســط جامعه نیز کاهش یافته است. در 
این مرحله، مدیریت صحیح شــرایط توســط دولت و 
نظارت بیشــتر بر روی کیفیت و قیمت اقلام اساسی 
و مورد نیاز مردم از اهمیت بیشــتری برخوردار است. 
اما تحقیقات میدانی حاکی از افزایش قیمت ها اســت؛ 
رئیس اتحادیه صنف برنج و عمده فروشان مواد غذایی 
مشهد گفت: به زودی با افزایش ده درصدی قیمت ها 

در برنج و مواد غذایی خشکبارمواجه می شویم. 
سید حســین شــرف زاده در گفت وگو با خبرنگار این 
رســانه در خصوص ارائه اقلام اساسی در طرح تنظیم 
بازار، افزود: دستور این طرح صادر شده است اما هنوز 
وضعیت قیمت ها مشــخص نیســت و این طرح اجرا 

نشده است.
وی اینطور ادامه داد: به زودی افزایش قیمت خواهیم 
داشــت و تا زمانی که قیمت ها به طور دقیق مشخص 
نشوند نمی توان وضعیت بازار را پیش بینی کرد. این در 
حالی اســت که چند روز پیش، معاون هماهنگی امور 
اقتصادی اســتانداری خراسان رضوی از اختصاص 15 
هزار و 354 تن کالای اساسی طرح تنظیم بازار سهمیه 
ماه مبارک رمضان به استان، خبر داد و اعلام کرد که 

این اقلام به زودی در بازار عرضه می شود. 

توزیع اقلام در طرح تنظیم بازار براساس جمعیت
علی رسولیان بیان کرد: در این ارتباط چهار هزار و 44 
تن برنج هندی، 2 هزار و 22 تن گوشــت مرغ، چهار 
هزار و 44 تن روغن نباتی، چهار هزار و 44 تن شکر و 
یک هزار و 200 تن گوشت منجمد به استان اختصاص 
یافته که به نسبت جمعیت در مشهد و  شهرستان های 
استان توزیع خواهد شد.وی با اشاره به افزایش قیمت 
در برخی از اقلام، اظهار کرد: در تلاشــیم تا با افزایش 
عرضه و نظارت بیشــتر، قیمت ها را متعادل کنیم البته 
قیمــت گروه های کالایی مزبور در خراســان رضوی 
تفاوت زیادی با نرخ متوســط کشوری آن ندارد اما در 
مجموع قیمت ها در یک ماه اخیر افزایش داشته است.
رسولیان در رابطه با تامین نیاز استان به شکر که یکی 

از کالاهای اساســی در ایام ماه مبارک رمضان است، 
خاطر نشان کرد: سهمیه شکر صنعتی خراسان رضوی  
مربوط به 25 اســفندماه، پنج هزار و 600 تن است که 
هنوز کارخانه هفت تپه این حواله را به اســتان تحویل 

نداده است.
تامین شکر مورد نیاز از انبارهای استان

وی با اشــاره به وجود 80 هزار تن شــکر در انبارهای 
خراســان رضوی ادامه داد: تلاش می شود حواله شکر 
صنعتی خراســان رضوی به جای گرفتــن از کارخانه 

هفت تپه از انبارهای استان تامین شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری خراسان 
رضوی تصریح کرد: قیمــت حبوبات به دلیل افزایش 
تقاضــا و محدودیت در مبادلات با آســیای میانه طی 

یک ماه اخیر رشــد غیرمنطقی داشته که باید نشستی 
با واردکنندگان اســتان برگزار شود تا واردات حبوبات 
افزایش یابد، ضمن اینکه باید برای توســعه سطح زیر 
کشت این محصولات در استان نیز چاره ای اندیشیده 
شود.وی افزود: 140 تن لوبیا در انبارهای استان موجود 
است که به زودی ترخیص خواهد شد و نباید اجازه داد 

این میزان لوبیا خارج از خراسان رضوی عرضه شود.
رســولیان ابراز کرد: در بســته معیشــتی که از سوی 
خراســان رضوی برای کمک به نیازمندان تهیه شده 
اســت، علاوه بر کالاهای اساســی مانند برنج و شکر 
که از ســهمیه طرح تنظیم بازار استان تامین می شود، 
از کالاهایی مانند مواد لبنی، گوشــت قرمز منجمد و 

گوشت مرغ نیز استفاده خواهد شد.

خبر

رســتوران داران  اتحادیه  رئیس   
مشهد گفت: از 800 واحد صنفی 
ما در مشهد، 400 واحد به حالت 

تعطیل و تعلیق درآمده اند.
به گزارش صبح امروز به نقل از 
ایسنا، حسن امیریان در ارتباط با 
کرد:  اظهار  رســتوران ها  فعالیت 
طبــق پروتکل و دســتورالعمل 
ســازمان مقابله بــا کرونا، تمام 
رستوران ها و کترینگ های سطح 
شــهر، به صورت بیرون بر مجددا 

فعالیت خود را آغازکرده اند، طبق این دســتورالعمل تمام رســتوران ها و کترینگ ها موظفند هر یک 
ساعت اشپزخانه خود را ضدعفونی کنند و کارگران و پرسنل رستوران باید با دستکش، ماسک و کلاه 

فعالیت کنند و لازم است تا دمای غذای بالای 67درجه سانتی گراد باشد.
وی با اشــاره به اینکه در این ایام، 50 درصد از واحدهای صنفی ســطح شهر تعطیل شده اند، بیان 
کــرد: می توان گفت از 800 واحد صنفی، 400واحد به حالت تعطیل و تعلیق درآمده اند. از 400 واحد 
صنفی باقی مانده، به دلیل این که پذیرش حضوری در رســتوران ها وجود ندارد، نیروهای سالن اعم 
از نیروهای خدماتی و کارگران ســالن که برای هرواحد صنفی دوطبقه، حدود 10 الی 12 نفر بودند، 

اخراج شده اند.
رئیس اتحادیه رستوران داران مشــهد عنوان کرد: متاسفانه ما نمی توانستیم کاری برای این عزیزان 
انجام دهیم و دستور اکید برای پلمب واحدهایی که به صورت حضوری سرویس دهی کنند وجود دارد، 

اما از طرف دولت این قول داده شده تا بیمه بیکاری به این کارگران اختصاص یابد.
امیریــان در ارتباط بــا توزیع غذای بیرون بر در ماه رمضان تصریح کــرد: عده ای از همکاران با ما 
تماس می گیرند و اعلام می کنند که باتوجه به فتوای علما و باتوجه به شــیوع ویروس کرونا کسانی 
کــه ضعف جســمانی دارند، نباید روزه بگیرند و بدین ترتیب از ما اجــازه می خواهند تا توزیع غذای 
بیرون بر را در شــیفت ظهر ادامه دهند، استعلامات در این زمینه انجام شده  اما هنوز جواب قطعی به 

آن داده  نشده  است.
رئیس اتحادیه رستوران داران مشهد خاطرنشان کرد: فروش در واحدهای صنفی بیش تر از80 درصد 
کاهش یافته اســت و اگر در گذشته یک واحد صنفی روزانه 50کیلوگرم برنج خیس می کرد؛ در حال 

حاضر این رقم به 10الی12 کیلوگرم در روز رسیده  است.
امیریان درخصوص بازگشــت هزینه های رزرو شده رستوران ها در ماه رمضان گفت: ما همه ساله از 
دوماه پیش از شــروع ماه مبارک رمضان، برای مجالس افطار در تمامی رستوران ها رزرو داشته ایم و 
امســال نیز، از بهمن ماه برای این مجالس رزرو داشته ایم؛ اما طبق دستور ستاد مبارزه با کرونا هیچ 

مجلسی برگزار نخواهد شد و هزینه رزرو به میزبانان بازگردانده می شود.
وی در ارتبــاط با قیمت شــله و حلیم در ماه رمضان بیان کــرد: از آن جایی که قیمت لپه از کیلویی 
17هزار تومان به 25 هزارتومان افزایش یافته است و هم چنین قیمت نخود از کیلویی 7 هزارتومان به 
10هزارتومان رسیده،  هنوز تقاضای نرخی برای قیمت شله و حلیم در ماه رمضان انجام نشده است، 
چــرا که بازاری وجود ندارد و بــه علت افزایش قیمت مواد اولیه و احتمال افزایش قیمت این غذاها، 
احتمالا اقبالی از ســمت مــردم نیز برای خرید آن ها وجــود ندارد و به همین دلیــل نرخی نیز به 

رستوران داران تاکنون اعلام نشده است.
رئیس اتحادیه رســتوران داران مشهد اضافه کرد: از مردم تقاضا می کنیم تا درهنگام خرید به پروانه 

بهداشت نصب شده در دیوار رستوران توجه کنند.

سخنگوی ستاد تسهیلات کرونایی 
با بیان اینکــه تقاضا برای دریافت 
وام یک میلیونی تا 18 اردیبهشت 
برای  نیــازی  تمدید شــد، گفت: 
تجمــع و مراجعه حضــوری تهیه 
سیم کارت وجود ندارد و می توان به 
طریق اینترنتی و تلفنی سیم کارت 

تهیه کرد.
به گزارش صبح امــروز به نقل از 
فارس، در پی اعلام وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی مبنی بر اینکه 

سرپرستان خانوارهای یارانه بگیر برای دریافت وام یک میلیون تومانی قرض الحسنه کرونایی باید شماره 
ملی سرپرست را از طریق تلفن همراه به نام سرپرست خانوار به سرشماره 6369 ارسال کنند، روز گذشته 
برخی از گزارش ها حاکی از تجمع عده ای از سرپرستان خانوار یارانه بگیر برای دریافت سیمکارت به نام 
تلفن همراه بوده اند که عده ای از کارشناسان نسبت به این امر اعتراض کردند که فاصله گذاری اجتماعی 

رعایت نمی شود و برای دریافت سیمکارت حضوری امکان انتقال بیماری کرونا وجود دارد.
در این زمینه حسین میرزایی سخنگوی ستاد تسهیلات کرونایی در تماس تلفنی به صورت زنده با شبکه 
خبر اعلام کرد: در کل کشور  حدود 2.5 میلیون سرپرست خانوار یارانه بگیر از کل 23 میلیون سرپرست 
خانوار یارانه بگیر سیمکارت تلفن همراه به نام خود ندارند که از این تعداد 70 درصد سرپرستان خانوار در 

شهرها و 30 درصد در روستاها قرار دارند.
وی تأکید کرد: نیازی به مراجعه حضوری برای دریافت سیمکارت تلفن همراه نیست و با توجه به اینکه 
اپراتورهای تلفن همراه اعلام کردند ســیمکارت به نام را به صورت رایگان می دهند، متأسفانه عده ای از 
افرادی که یارانه بگیر نیســتند و یا سرپرست خانوار هم نیســتند، مراجعه کرده اند و این امر باعث تجمع 

افراد در جلوی دفاتر فروش سیمکارت تلفن همراه شده است.
وی گفت: ما باید به وسیله سرویس شاهکا که در وزارت ارتباطات وجود دارد شماره ملی و شماره تلفن 
همراه سرپرســت خانوار را مطابق دهیم و به خاطر این است که می گوییم سیمکارت تلفن همراه به نام 

سرپرست خانوار یارانه بگیر برای تقاضای وام یک میلیونی باشد.
به گفته میرزایی، علت ازدحام مردم در جلوی دفاتر واگذاری ســیمکارت این اســت که عده ای از این 
افراد اساسا سرپرست نبوده اند یا عده ای یارانه بگیر نبودند و بخشی هم به خاطر رایگان بودن سیمکارت 
می خواســتند سیمکارت بیشتری داشته باشــند، در حالی که می توان سیمکارت مورد تقاضای سرپرست 

خانوار را به وسیله مأمور پست در درب منازل تحویل داد.
وی گفت: در مذاکره ای که با وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات و رئیس سازمان تنظیم مقررات داشتیم 

قرار شد سیمکارت درب منازل پرداخت شود.
وی گفــت: در مورد اینکه برخی از خانوارها بیش از یک میلیون تومان وام می گیرند گفت طبق مصوبه 
دولت که بعدا جزئیات آن اطلاع رسانی می شود 4 میلیون خانوار از گروه های خاص مانند زنان سرپرست 
خانوار وجود دارند که برای خانوارهای دو و سه نفره 500 هزار تومان بیشتر یعنی در مجموع یک و نیم 
میلیون تومان وام و برای خانوارهای 4 نفره و بیشتر یک میلیون تومان اضافه تر یعنی دو میلیون تومان 

در مجموع وام پرداخت می شود.
 V.REFAH سخنگوی ستاد تسهیلات کرونایی تأکید کرد: ارسال پیامک به سرپرستان خانوار از سامانه
صورت گرفته و ارسال کدملی سرپرست خانوار برای تقاضای وام یک میلیونی به سرشماره 6369 صورت 
می گیرد و بنابر این هیچ سایت و یا اپلیکیشن دیگری و یا هیچ مراجعه حضوری و یا تلفنی پذیرفته نیست 

و اگر کسی از روش های دیگر با افراد تماس گرفت قطعا بدانید کلاهبرداری است.
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 رئیــس اتاق اصناف مشــهد گفت: پاســاژها همچنان تعطیل هســتند، امــا در حال تعیین 
پروتکل هایــی به صورت خاص برای مجتمع های تجاری هســتیم، بنابراین در چند روز 

آینده فعالیت خود را شروع می کنند.
بــه گزارش صبح امروز به نقل از ایســنا، محمود بنانژاد افــزود: در خصوص فعالیت 
اصناف در ماه رمضان، اظهار کرد: هنوز مشــخص نیســت که فعالیت اصناف در ماه 

رمضان به چه شکلی خواهد بود و ساعت فعالیت آنها چگونه است.
وی افزود: معمولا در این ماه صنوف غذایی محدودیت زمانی داشتند که باید ببینیم در 

چند روز آینده به چه شــکلی خواهد بود، اما هنوز مشخص نیست که فعالیت می کنند یا 
نه. در حاضر عملا صنوف غذایی تعطیل هستند و تنها بیرون بر دارند. در این ماه پروتکل های 

بهداشتی برای صنوف همانند گذشته بوده و تغییری نخواهد داشت.
رئیس اتاق اصناف مشــهد گفت: پاساژها در مشــهد همچنان تعطیل هستند، اما در حال تعیین 
پروتکل هایی به صورت خاص برای مجتمع های تجاری هستیم، بنابراین در چند روز آینده فعالیت 

خود را شروع می کنند.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر از بازگشــایی بازار طلا، مجتمع و پاســاژهای طلافروشی از اول 
اردیبهشــت خبــر داد.به گزارش صبح امروز بــه نقل از تجارت نیوز، آیــت محمدولی از 

بازگشایی بازار طلا، مجتمع و پاساژهای طلافروشی از اول اردیبهشت خبر داد و اعلام 
کرد: البته طبق اعلام ســتاد ملی مبارزه با کرونا، فعالیت مجتمع های سرپوشیده فعلًا 
تا ســاعت 18 خواهد بود.وی درباره قیمت های طلا و ســکه در روز جاری گفت: این 
قیمت ها دقیق نیستند و از فردا و با باز شدن بازار طلا، قیمت طلا و سکه نیز با منطق 

و براســاس معاملات خواهد بود.رئیس اتحادیه طــلا و جواهر تأکید کرد: قیمت هایی 
که برای طلا و ســکه در شــبکه های مجازی اعلام می شود سردرگم است و از فردا و با 

از ســرگیری فعالیت بازار طلا، قیمت ساماندهی شــده خواهد بود.بررسی روند قیمت طلا در 
ماه رمضان پنج ســال اخیر نشان می دهد، تغییرات قیمت طلا تقریبا صعودی بوده است. میانگین 

تغییرات قیمت طلا طی پنج سال اخیر معادل رشد 2٫1 درصدی قیمت بوده است.
طی رمضان پنج ســال اخیر، قیمت طلا در ســال های 1394 و 1398 بــا کاهش قیمت و طی 

سال های 1395 تا 1397 با افزایش قیمت همراه بوده است.

بازگشایی بازار طلا از اول اردیبهشتآغاز به  کار مجتمع های تجاری مشهد تا چند روز آینده 
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استقبال از ماه رمضان
 با افزایش قیمت کالاها

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس می گوید علیرغم اینکه کشورهای اسلامی در ماه مبارک 
رمضــان قیمت ها را تعدیــل می کنند، در ایران گرانی کالاها در این دوران به امر عادی تبدیل شــده 
است.به گزارش صبح امروز، رامین نورقلی پور با اشاره به ضرورت تنظیم بازار در آستانه فرارسیدن ماه 
مبارک رمضان، گفت: کنترل قیمت کالاهای اساسی در ایران در ماه مبارک رمضان، باید همانند سایر 
کشــورهای اسلامی جدی گرفته شود و تمامی دستگاه های اجرایی توان خود را برای ساماندهی بازار 
به کار برند.این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه علیرغم اینکه در سایر کشورها در 
ماه رمضان قیمت کالاها تعدیل می شود، در ایران گرانی کالاها به امر عادی تبدیل شده است، افزود: از 
آنجایی که شیوع کرونا و کاهش تولید چالش هایی در مدیریت بازار ایجاد کرده، وزارت صنعت، معدن 

و تجارت باید تمهیدات ویژه ای برای جلوگیری از افزایش قیمت ها به بهانه ماه مبارک رمضان اتخاذ 
کرده و به درستی اجرایی کند.وی با بیان اینکه تقاضا در ماه رمضان افزایش می یابد در نتیجه سوداگران 
شرایط را برای گران کردن اجناس مناسب می بینند، اظهار کرد: اگرچه کنترل قیمت کالاها در شرایط 
کنونی با مشکلاتی همراه است اما با اقدام به موقع و به کارگیری سیاست های مناسب و تشدید نظارت 
بر بازار می توان از  افزایش قیمت ها جلوگیری کرد.عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس شورای 
اســلامی با بیان اینکه کرونا به بهانه ای برای گرانی کالاها تبدیل شده است، اضافه کرد: با همکاری 
اصناف باید از سوءاســتفاده سوداگران جلوگیری کرد تا در این شرایط از تضییع حقوق مردم و تحمیل 

فشار بیشتر به خانواده ها جلوگیری کرد.
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آخرین وضعیت کرونا در ایران

کیانوش جهانپور، سخنگوی وزارت بهداشت درباره آخرین وضعیت ویروس کرونا در 
ایران، اظهار کرد: از دیروز تا امروز ۳۱ فروردین ۱۳۹۹ و بر اســاس معیار های قطعی 

تشخیصی ۱۳۴۳ بیمار جدید مبتلا به کووید در کشور شناسایی شد.
او افزود: مجموع بیماران کووید۱۹ در کشــور به ۸۲۲۱۱ نفر رسید. متاسفانه در طول 

۲۴ ساعت گذشته، ۸۷ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند.
جهانپور ادامه داد: تا امروز ۵۱۱۸ نفر از بیماران، جان باخته و دیگر در بین ما نیستند. 

تا امروز ۵۷۰۲۳ نفر از بیماران، بهبود یافته و ترخیص شده اند.
ســخنگوی وزارت بهداشت تصریح کرد:  ۳۴۵۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 
وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.تا کنون ۳۴۱ هزار و ۶۶۲ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

دستگیری سارقان به عنف

رییــس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی خراســان رضوی گفــت: دو متهم پرونده 
ســرقت به عنف خودروهای ســواری با تهدید قمه و چاقو، دستگیر شدند. سرهنگ 
جواد شفیع زاده روز یکشــنبه با اعلام این خبر افزود: در پی گزارش سرقت به عنف 
خودروهای سواری با استفاده از چاقو و اسپری فلفل در حاشیه شهر مشهد، دستورات 
لازم برای پیگیری ســریع پرونده صادر شد.وی ادامه داد: کارآگاهان مبارزه با جرائم 
خشــن پلیس آگاهی تحقیقات گســترده خود را آغاز و با بررسی علمی عاملان این 
ســرقت را چهره زنی کردند.رییس پلیس آگاهی خراسان رضوی گفت: بر این اساس 

دو برادر که از متهمان سابقه دار هستند در حاشیه شهر مشهد دستگیر شدند.
وی افزود: تحقیقات از متهمان پیرامون این پرونده سرقت ادامه دارد.

رمزگشایی از ۱۰۶ فقره سرقت
فرمانده انتظامی مشهد نیز امروز از دستگیری متهمان سرقتهای سریالی خیابانی در 
این شــهر خبر داد. سرهنگ عباس صارمی ساداتی افزود: گزارش سرقتهای سریالی 
خیابانی در مناطقی از شــهر مشــهد به فوریتهای پلیســی ۱۱۰ اعلام شده بود لذا 
موضوع در دســتور کار قرار گرفت.وی ادامه داد: پس از بررســی هفت متهم در این 
خصوص دستگیر شدند.فرمانده انتظامی مشهد گفت: این متهمان در مجموع به ۱۰۶ 

فقره سرقت دوچرخه، موتورسیکلت و لوازم داخل خودرو اعتراف کردند.

حضور قدرتمند شرکت های دانش بنیان 
در بحران کرونا

بیمــاری کرونا به عنوان یک بحران در جهان ظاهر شــد و گرچه تلخی هایی با خود دارد 
اما بخش روشــن شیوع این بیماری، انگیزه بخشــی برای بروز توانمندی ها و بهره بردن 
از دانــش روز در جهــت تبدیل تهدید به وجــود آمده به فرصت بود و در همین راســتا، 
رخ نمایی توان و حضور قدرتمند شــرکت های دانــش بنیان به عنوان یکی از زیبایی های 
بحران کرونا قابل ذکر و توجه اســت. شرکتهای دانش بنیان طی چند سال اخیر رشد روز 
افزون و خوبی در کشور داشته اند و در این راستا با توجه به اهمیت فناوری و فعالیت این 
شرکت ها، قوانین بالادستی خوبی در حوزه مالیات، بیمه و قوانین گمرکی برای حمایت از 
آنها وضع شــده است.رهبر معظم انقلاب  نیز همیشه در سخنان خود به اهمیت و جایگاه 
اقتصاد دانش بنیان و حمایت از جوانان اشاره کرده اند که در این راستا کتاب »راهبرد تولید 
دانش بنیان« شامل مجموعه بیانات ایشان  در حوزه دانش بنیان نیز به همت معاونت علمی 
و فناوری ریاســت جمهوری منتشر شده است.بر اساس افق برنامه ۲۰ ساله کشور یعنی تا 
پایان ســال ۱۴۰۴، مقرر شده است که بیش از ۵۰ هزار شرکت دانش بنیان در کشور فعال 
شــوند و تا کنون آمار موجود شــرکت های دانش بنیان بیش از سه هزار و ۲۰۰ واحد است 
که نشــان  از راه طولانی پیش رو دارد.شرکت دانش بنیان، شرکت یا مؤسسه خصوصی یا 
تعاونی است که به منظور هم  افزایی علم و ثروت، توسعه اقتصاد دانش محور، تحقق اهداف 
علمی و اقتصادی )شامل گسترش و کاربرد اختراع و نوآوری( و تجاری  سازی نتایج تحقیق 
و توســعه )شــامل طراحی و تولید کالا و خدمات( در حــوزه فناوری  های برتر و با ارزش 
افزوده فراوان به ویژه در تولید نرم  افزار مربوط تشــکیل می  شــود و در دوران کرونایی این 
روزها، شــرکتهای دانش بنیان نقش و فعالیت موثــری را از خود ظهور و بروز داده اند.در 
جریان بحران کرونا شرکتهای دانش بنیان در استان خراسان رضوی عملکرد قابل توجه و 
نمونه ای به یاد ماندنی از نقش آفرینی موثر در این رابطه را از خود نشان دادند که در این 

گزارش سعی بر نمایش گوشه ای از این تلاشها داریم.

دادستان عمومی وانقلاب مرکز استان خبر داد :

برنامه ریزی در جهت بهره مندی آحاد مردم 
از فضای تفریحی ارتفاعات جنوب مشهد 

 دادســتان عمومی و انقلاب مرکز اســتان از برنامه ریزی در جهت بهره مندی آحاد 
مردم از فضای تفریحی ارتفاعات جنوب مشهد خبر داد و گفت : به منظور دسترسی 
بهتر مردم به ارتفاعات جنوب مشهد و بهره مندی از فضاهای سبز ایجاد شده توسط 
دســتگاههای مسئول بویژه شهرداری مشهد ، تمهیداتی در این خصوص ستاد تدبیر 

استان به تصویب رسید .  
به گزارش صبح امروز، درودی در تشریح این موضوع اظهار داشت : در جلسه ی اخیر 
ستاد تدبیر اســتان که با حضور مسئولین استانی برگزار گردید مصوب شد به منظور 
سهولت در دسترســی مردم به فضای سبز گسترده ایجاد شده در ارتفاعات جنوب و 
بویژه در محدود بوســتان خورشید و قله زو ، از زیرساخت های پروژه کمربند جنوبی 

مشهد حدفاصل صابر تا نخل بهره برداری گردد. 
این مقام قضایی ادامه داد : با توجه به اینکه در راستای اجرای پروژه کمربند جنوبی 
مشهد قسمت هایی از کوههای جنوب شهر بویژه در محدوده پشت بوستان خورشید 
تخریب شــده و زیرســاخت هایی نیز ایجاد گردیده بود و عملًا اعاده به وضع سابق 
امکان پذیر نبود و از سوی دیگر زیرساخت هایی در این محدوده از جمله احداث پل و 
زیر سازی مسیرها صورت گرفته  که عدم تکمیل آن علاوه احتمال وقوع خسارت به 
منازل پایین دست این پروژه به جهت وقوع سیلاب های احتمالی بهاری ، بلااستفاده 
گذاشــتن و بهره برداری نکردن از این زیرساخت ها خود ، هدر رفت اموال عمومی 
را به دنبال داشــته لذا در جلسه ی ستاد تدبیر استان در بهمن ماه سال گذشته و در 
راستای مصوبه شورای حفظ حقوق بیت المال استان که در اسفندماه ۹۶ در خصوص 
تغییر کاربری کمربند جنوبی تصمیم گیری شده بود ؛ مقرر شد بخشی از این پروژه ، 
به منظور ایجاد مســیری مناسب تر برای بهره مندی مردم از ارتفاعات جنوب مشهد 

مورد استفاده قرار گیرد . 
این مقام قضایی در پایان خاطرنشان کرد دستگاه قضایی در مبارزه با فساد و دفاع از 
حقوق عمومی نیاز به ظرفیت و پشــتیبانی آحاد مردم دارد و از همه مردم تقاضا می 
گردد چنانچه گزارشــاتی در خصوص تضییع حقوق بیت المال دارند را به دادستانی 
منعکس نمایند و مطمئن باشند که دادستانی این گزارشات را پیگیری خواهد کرد  

بازدید معاون پیشگیری دادستان مشهد 
از آرامستان ها

به گزارش صبح امروز، ســید هادی شــریعت یار با هدف بررســی و نظارت بر روند 
تغسیل و تدفین جانباختگان ناشی از بیماری کرونا، از آرامستانها بازدید کرد.

معاون اجتماعی، پیشــگیری از وقوع جرم و حفظ حقوق عامه دادســرای عمومی و 
انقلاب مرکز استان به عنوان نماینده مدعی العموم و در راستای حفظ حقوق عامه و 
صیانت از سلامت آحاد جامعه از آرامستانهای مشهد بازدید و در جریان نحوه تغسیل 

و تدفین جانباختگان ناشی از بیماری کرونا قرار گرفت.
این مقام قضایی در این بازدید از دســت اندر کاران اجرای احکام شــرعی تغسیل و 
تدفین جانباختگان ناشی از بیماری کرونا تقدیر و اظهار داشت: عزیزانی که امروز در 
این ســنگر با ایمان و توکل بر خداونــد و اخلاص در کار خود در حال اجرای احکام 
شرعی جانباختگان از ویروس کرونا هستند بدانند که قطعاً خداوند متعال پاداش این 
اخلاص و عمل صالح آنان را خواهد داد و یقیناً مردم هم خدمات و تسلی بخشی این 

عزیزان به جامعه را در این سنگر بزرگ فراموش نخواهند کرد.
وی هدف از بازدید خود از آرامســتان های مشهد را بررسی و نظارت بر روند احکام 
شرعی نســبت به متوفیان بیماری کرونا و رعایت پروتکل های بهداشتی دانست و 
گفت: بحمدالله چه در محله تغسیل و چه در مرحله تدفین آن، احکام شرعی با رعایت 
کامل پروتکل های بهداشتی در حال انجام است به نحوی که بازماندگان متوفی نیز 

از روند موجود اعلام رضایت داشتند.
معاون دادســتان مشهد در امور اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم و حفظ حقوق 
عامــه گفت: برخــی نگرانی های عمومی در خصوص عــدم توجه به پروتکل های 
بهداشتی در این اماکن وجود داشت که در سامانه سجام و ... لذا دادستانی در راستای 
پیگیری گزارشــات مردمی و توجه به صیانت از ســلامت آحــاد مردم اعم کارکنان 
ایــن مکان و همچنین مراجعه کنندگان کــه در معرض خطر ابتلا به ویروس کرونا 
هســتند این بازدید صورت گرفت تا این موضوع مورد بررسی قرار گیرد که بحمدالله 
در حال حاضر مشاهده می شود دستگاه های مسئول از جمله سازمان فردوس های 
شهرداری مشــهد تقریباً تمامی پروتکل های بهداشتی را هم در سطح کارکنان این 
مجموعه و هم نســبت به مراجعه کنندگان رعایت نموده و برخی از مواردی هم که 

نیاز به اصلاح بود نیز تذکر داده شد.
این مقام قضایی در پایان از آحاد مردم خواســت تا همچنان پروتکل های بهداشتی 
را تــا زمان کنترل و مهار این ویروس رعایت نمایند و کســانی هم که عزیزی را از 
دست داده اند به جهت سلامت بازماندگان از حضور گسترده و تجمع در آرامستان ها 
خودداری نمایند و بدانند که اگر محدودیت در ورود و تردد در آرامســتان های مشهد 
وجود دارد صرفاً به جهت ســلامتی خود این عزیزان است و انتظار خدمتگزاران آنان 
در سازمان فردوس ها همکاری و همراهی با این عزیزان در جهت ارائه خدمات بهتر 

به آنان با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی می باشد.

خبر خبر

 اعلمی: بحث کمبود تجهیزات در همه جای دنیا حتی در پیشرفته ترین 
 کشورها مطرح است . این ویروس ناخوانده بود و تا سیستم بهداشت بخواهد

 کمبودها را جبران کند زمان بر است

خدادی: مشکلات گوارشی هم جزوی از درمان یک فرد است و ما نمی توانیم زمان 
 بدهیم تا کرونای بیمار خوب بشود و از فاز ریوی دربیاید بعد برای گوارش
  دنبال درمان باشیم. زمان بسیار حساس است و ممکن است مریض دچار 

خونریزی گوارشی بشود و حتی زودتر از کرونا دچار مشکل حاد شود

خدادادی: آنچه که ما در طبق اخلاص برای همشهریان گذاشته ایم این است که بی وقفه 
در کنارشان هستیم و در مداوای بیماری های گوارشی به آن ها کمک می کنیم، خواهشی که 

 دارم این است که خیلی از مراجعات، بیماران سرپایی هستند. علی رغم این که 
 بارها گفته شده محیط بیمارستان به هر حال آلوده است و بعضی از مراجعات

 اصلا نیاز به اورژانس و مراجعه ندارند، بازهم مراجعه غیر ضروری دارند

 صادقیان: با در نظر گرفتن اینکه راه های انتقال و درمان این بیماری هنوز 
 ناشناخته است در درجه اول فاصله گذاری اجتماعی را توصیه می کنم 

تا از بستری شدن و درمان پیشگیری کنیم

اســفند شــروع همــه چیز بــود؛ و به 
پزشکی مشهد،  دانشگاه علوم  تصمیم 
بیمارستان شــریعتی و امام رضا)ع( به 
مرکزتخصصی کرونا تبدیل شــد و به 
سرعت تصمیمات اتخاذ شد و بیماران این 
دو بیمارســتان تخلیه شدند تا آن ها بتواند 
در زمینه بستری و درمان بیماران مبتلا به 
کرونا خدمت کنند. در اسفند سال گذشته 
خبر تغییر وضعیت بیمارســتان شریعتی و 
امام رضا)ع(  به مرکز تخصصی کرونا مثل 
بمب صدا کرد و نام این دو بیمارســتان بر ســر زبان ها افتاد. 
متاســفانه کمتر کسی پرسید بیماران تخلیه شده از این مراکز 
به کجا انتقال داده شدند؟ کمتر کسی پرسید کدام بیمارستان 
است که توانایی پذیرش آن ها را دارد؟ کسی نپرسید وضعیت 

آن بیماران چگونه است؟
انتخاب قائم به عنوان معین بیمارستان های کرونایی

حدود پنجاه روز از آغاز بحران شــیوع ویروس کرونا گذشته 
و دانشــگاه علوم پزشکی مشــهد اقدامات بسیار خوبی را در 
راســتای کنترل این پاندرومی انجــام داده، اما این عملکرد 
نیازمند پشتیبانی بسیار قوی و اصولی بود. که بیمارستان قایم 
به تنهایی دربی نام و نشانی کامل جور این خدمت رسانی را به 
دوش می کشد. این تمام ماجرا نیست، هم اکنون قائم)عج( نه 
تنها مجبور به پذیرش از بیمارستان های شریعتی، امام رضا)ع( 
و هاشــمی نژاد اســت، بلکه با ۳۰درصد از ظرفیت خود را به 
نفع بیماران کرونایی فعالیت می کند. این اتفاق فشــار کاری 
زیادی به پرسنل تحمل کرده است. در این گزارش به بررسی 
وضعیت بیمارستان قائم)عج( و سختی کار پرسنل می پردازیم.

نیاز به پشتیبانی
مسئول روابط عمومی بیمارســتان قائم)عج( در پاسخ به این 
ســوال که وضعیت این مجموعه درمانی در روزهای بحران 
چگونه است و چه فشاری را در خدمت رسانی تحمل می کند 
می گوید: در روزهای نخســت بحران، بــا توجه به اینکه دو 
بیمارستان شــریعتی و امام رضا سانتر تخصصی کرونا شدند، 
سوالی مطرح شــد مبنی بر اینکه بیماران این بیمارستان ها 
کجا باید بستری شوند. طبق ابلاغ اول دانشگاه علوم پزشکی 
قرار بر این شــد تا بیمارستان قائم به عنوان معین و پشتیبان 
دو بیمارســتان شریعتی و امام رضا باشد. به طبع مجموعه ای 
که به منظور معین و پشتیبان انتخاب می شود بار بسیار زیادی 
را به دوش می کشد، در حال حاضر بیماران گوارشی ، داخلی، 
قلب، زنان، گوش و حلق و بینی و... به این بیمارستان انتقال 

داده شدند و در حال درمان هستند.
3۰ درصد ظرفیت قائم در اختیار بیماران کرونایی

 اما با گسترش و شیوع بالای بیماری منحوس کرونا، مجموعه 
درمانی قائم که قرار بود تنها پشــتیبان باشد هم بی بلا نماند 
و مجبور به پذیــرش بیماران کرونایی شــد. در حال حاضر 
۳۰درصد از ظرفیت این بیمارســتان زیر بار درمان و خدمت 
رســانی به بیماران مبتلا به کوئید۱۹ اســت و بد حال ترین 
بیماران مشــهد الرضا در این مجموعه بستری هستند. بعد از 
درگیر شــدن ما با بحث درمان کرونا، به دستور دکتر بحرینی 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی دو بخش آی سی یوی بیمارستان 
با تمام تجهیزات، امکانات و نیروی انســانی در اختیار بیماران 
در رابطه با ویروس کرونا قــرار گرفت. همچنین بخش  حاد 
تنفســی۱ و بخش حاد تنفسی۲ نیز در اختیار بیماران تنفسی 

قرار گرفت.
نواختن شیپور مبارزه با ویروس کرونا

در ادامه از اعلمی در خصوص همبســتگی پرسنل و هم چنین 
مشــکلات در این مدت کرونایی به گفت و گو نشسته که به 

آن می پردازم:
وی می گوید: در این پنجاه روز که افتخار خدمت کردن در کنار 
مدافعان سلامت را داشتم خوبی ها، بدی ها، نقاط قوت و نقاط 

ضعف زیادی را دیدم. اگــر بخواهم به نقاط قوتی که در این 
پنجاه روز برای شخص من ملموس بود اشاره کنم، برمی گردم 
به حرف شــهید عزیز و پر افتخار جمهوری اســلامی، شهید 
چمران که می گوید وقتی شــیپورهای جنگ نواخته می شود، 
فرق مرد از نامرد شناخته می شود، پس ای شیپورچیان بنوازنید.
در بیمارستان قائم هم شیپور مبارزه با ویروس کرونا نواخته شد 
و من مردی و مردانگی را در عملکرد، رفتار و چهره همکارانم، 
در چهره مدافعان سلامت، چه پزشکان، چه پرستاران، چه کادر 
غیر درمانی مانند خدمات و انتظامات دیدم. آن ها مصمم بودند 
تا پای مبارزه و مقابله با کرونا باشــند و چرخه خدمت رسانی 
را قطع نکردند و این برگ زرینی در کارنامه بیمارســتان قائم 
)عج( است که توسط این عزیزان زده شد. باید افتخار کرد به 
حضور آنان، چون اگر این عزیزان نبودند و این روحیه جهادی 
بین آن ها نبود بیمارســتان قائم همــان روزهای اول زیر این 
بار ســنگین از پا در می آمد. اعلمــی ادامه می دهد: در ابتدای 
موضوع که می خواســتیم بیمارستان را به بیمارستان پشتیبان 
تبدیل کنیم دغدغه نیروی انســانی و نیــروی درمانی وجود 
داشــت، اما خدا را شکر مدافعان سلامت، خارج از شیفت های 
موظفی درخواست داوطلبانه دادند و در بخش های کرونایی به 
عنوان یک نیروی جهادی شــروع به کار کردند که این عمل 

بسیار مثال زدنی است.
مبتلایان حدودا ۱۲۰ نفر هستند

مجید اعلمی در رابطه با مبتلا شدن نیروهای درمانی با ویروس 
منحوس کرونا اظهار می کند: یکی از چیزهایی که به شــدت 
مــارا اذیت می کرد این بود که روز به روز لیســت کادری که 
مبتلا شدند یا به عبارتی علامت دار شدند به دستمان می رسید 
و طول مدت بحــران نزدیک به ۱۲۰ نفر از کادر ما دچار این 
بیماری شــدند که برخی از آن ها در قرنطینه خانگی هستند 
و تعداد دیگری نیز در بیمارســتان بســتری هستند و در حال 
درمان می باشــند.اعلمی در ادامه با توضیح اینکه کادر درمانی 
مدافعان سلامت هستند اضافه می کند: تعبیر ذهنی ایحاده از 
ابتدای بحران این بود که اگر پدران ما مانند شهید کاوه ، شهید 
چمران و... مدافع منافــع ملی و دینی ما بودند،و همینطور در 
زمان حاضر برادرانمان مانند شهید سنجرانی، شهید محمدی ، 
شــهید عطایی و... در دفاع از حرم در سوریه بودند و به عنوان 
مدافــع حرم از آن ها نام می بریم، پرواضح اســت که عزیزان 
ما اکنون که در خط مقدم مبــارزه با ویروس منحوس کرونا 
هســتند، مدافعان ســلامت لقب خواهند گرفت. آن ها مانند 
شهیدانی نام بردم جانشــان را خالصانه در کف دست هایشان 
گذاشتند و در اول صف مبارزه ایستادند.شاید خیلی از ما دفاع 
مقدس و جنگ سوریه را از نزدیک ندیده باشیم و درک نکرده 
باشــیم، ولی خاطراتی را شنیدیم که کافیســت در کنار نوع 
عملکرد کادر درمان در رابطه بــا ویروس کرونا بگذاریم. آن 
موقع دلیل اینکه چرا آن ها را مدافعان ســلامت لقب داده اند 

برایمان واضح تر می شود.
خیرین در رکاب مدافعان سلامت 

مســئول روابط عمومی بیمارســتان قائم عج در رابطه با کمک 
خیرین و مردم در این روزهای سخت می گوید: واقعا باید تقدیر و 
تشکر ویژه ای کرد از ان جی او های مردمی، سازمان های دولتی و 
غیر دولتی، نیرو های بسیجی، و تمام تشکیلاتی که به عنوان یک 
خدمت جهــادی و همینطور یک کار نیک و ارزنده چه در بحث 
تغذیه ای و چــه در بحث تجهیزات و امکانات حفاظت فردی در 
کنار همکاران ما بودند. همچنین خیرین بیمارستان قائم) عج ( در 
این مدت دوشادوش ما همراه بودند. یاری مردم شهر بهشت نیز 
در این بحران مثال زدنی اســت و با کمک هایشان حال و هوای 

پزشکان و پرستاران را عوض کردند.
امکانات حفاظتی کادر درمان؛ سناریوی شایعه سازی

اعلمی در خصوص شــایعه ای که به صورت مویرگی در بین 
مردم رواج پیدا کرده مبنی بر اینکه پروتکت و لباس حفاظت 
فردی به صــورت کامل و کافی در اختیــار کادر درمان قرار 

نمی گیرد و همین موضوع سبب ابتلای آن ها به ویروس کرونا 
اســت نیز توضیحاتی را ارائه می دهــد: در درجه اول نمیتوان 
جواب بله یا خیر داد، اگر هم همچین چیزی باشد منحصر به 
بیمارستان قائم، یا شریعتی یا دانشگاه علوم پزشکی یا وزارت 
بهداشت ایران نیست ، ببینید بحث کمبود تجهیزات در همه 
جای دنیا حتی در پیشــرفته ترین کشورها مطرح است . این 
ویروس ناخوانده بود و تا سیســتم بهداشت بخواهد کمبودها 
را جبران کند زمان بر اســت. امــا در ایران باز برمی گردیم به 
بحث خیرین! بســیاری از آن ها در بین هدایا و اقلام اهدایی 
خود لباس های حفاظتی و ماســک را داشتند. یکی از خیرین 
ماســک های حرفه ای کــه هرکدام قیمتی حدود هشــتصد 
هــزار تومان دارند را اهدا کرد. خیر دیگری نیز ماســک های 
حرفه ای با قیمت حدودی ۵۰۰هزارتومــان اهدا کردند.ما در 
ایران دســتمان را به زانوی خودمان گرفتیم و به کمک مردم 
عزیز و نیروهای جهادی این کمبودها را جبران کردیم و دیگر 
این مشــکل وجود ندارد. مجید اعلمی ضمن تقدیر از فعالیت 
خالصانه نیروهای غیر درمانی گفت : مردم اغلب متوجه سختی 
کار کادر غیر درمانی مانند انتظامات و خدمات نمی شــوند، در 
همین در لحظه که ما در حال صحبت کردن هستیم مسئول 
حراست بیمارستان دچار کرونا شده اند. درست است که ایشان 
در رابطه مســتقیم با بحث درمــان نبودند. اما قطعا در تماس 
مستقیم با همراهی های بیمار و توجیه کردن آن ها نسبت به 
شرایط ســخت و ملاقات ممنوع بوده اند. همینطور همکار ما 
در قسمت پذیرش هم مبتلا شد. اما هیچکدام در این شرایط 
ســخت پا پس نکشیدند و پای کار ایستادند.اگر یک سرباز در 
میدان جنگ در حال جنگیدن است، حداقل هشت نفر مستقیم 
و غیر مستقیم پشــتیبان او هستند تا او توانسته به خط مقدم 
برسد و بجنگد. در اینجا هم همینطور، عقبه نیروهای درمانی، 
نیروهای غیر درمانی بودند که با همراهی درست و قوی آنان 

را پشتیبانی کردند.
پذیرش بیماران آندوسکوپی از اکثر نقاط خراسان 

رضوی 
فاطمه خدادادی سر پرستار بخش آندوسکوپی بیمارستان قائم 
از تغییرات و اضافه شــدن فشــار کاری از زمان شروع کرونا 
می گویــد: قبل از شــروع بحران روال قبلــی کار ما پذیرش 
بیماران سرپایی در این بیمارستان بود اما از زمان شیوع کرونا 
با توجه به اینکه بیمارستان امام رضا و بعضی بیمارستان های 
دیگر بیشــتر انجام امور بیماران کرونایی را برعهده داشــتند، 
بخش آندوســکوپی بیمارســتان قائم کاملا اختصاص داده 
شد به پذیرش بیماران بیمارســتان های دیگر و بیمارانی که 
از شهرســتانها می آمدند. ما مانند گذشته، اما با تحمل سختی 
بیشتر در خدمت بیماران هســتیم و آنها را پذیرش می کنیم. 
پذیرش و درمان بیماران گوارشی را نمی شود به تاخیر انداخت، 
جدا از آن خیلی از مراجعین در دسته بیماران اورژانسی حساب 
می شوند و با در نظر گرفتن اینکه ممکن است بیمار مبتلا به 
کرونا باشد، موظف هستیم کار بیماران را به نحو احسن انجام 
دهیم. به خاطر حساســیت کار گوارشی و این احتمال که در 
صورت نبودن نیرو ممکن اســت بیمار فوت کند، بخش ما در 
بحران کرونا کاملا فعال بوده و با حضور همه اساتید پرسنل و 

پرستارها و کمکی در حال به خدمت بیماران بودیم.
باید جوابگوی نیازهای بیمارستان های دیگر باشیم

در ایــن ایام عــلاوه بر بیمــاران بیمارســتان قائــم، ما از 
بیمارســتان های دیگر مانند بیمارستان هاشمی نژاد، شریعتی 
و کل شهرهای خراسان رضوی هم پذیرش بیماران را انجام 
می دادیم که ســختی کار دوچندان می کرد. البته لازم به ذکر 
است در برخی مواقع بعد از اتمام کار آندوسکوپی، با بحث ستاد 

هدایت مریض به بیمارستان خودش ارجاع می شد.
افزایش پذیرش بیماران 

خــدادادی در رابطه با تغییر ورودی بیمــاران در زمان قبل و 
پس از کرونــا می گوید: همانطور که گفتــم در قبل از کرونا 

ما شرایط عادی داشــتیم و پذیرش فقط مختص به بیماران 
خودمان بود ولی از زمان شروع کرونا با توجه به تقسیماتی که 
برای بیمار کرونایی اختصاص داده بودند و ما به عنوان معین 
بیمارستان های دیگر بودیم، در شرایط عادی در شیفت صبح 
۴یا۵ مریض داشتیم ولی در شرایط کرونا افزایش ۱.۵ برابری 

را شاهد بودیم.
بیماران را مثبت در نظر می گیریم

او در توضیح بحث حفاظت فردی و با توجه به اینکه در زمان 
ورود مشخص نمی شود که بیمار کرونا دارد یا خیر، خطر ابتلا 
به ویروس و همچنین روند کار توضیح می دهد: نمی شود صبر 
کرد تا نتیجه سی تی اســکن یا تست بیمار حاضر شود، ممکن 
است بیمار از دســت برود یا مشکل دیگری پیش بیاید، لذا ما 
به محض ورود بیمارشروع به انجام کار می کنیم. روزهای اول 
مشکل تجهیزات داشتیم اما الان خدا رو شکر اکثر مشکلات 
رفع شده و وسایل خوبی در اختیارمان قرار گرفت. با تجهیزاتی 
که در اختیار بخش ها قرار گرفت و همچنین حمایت های خوب 
از جانب همکاران، بنا شــد تا تمام مریض های ما مثبت تلقی 
بشــوند و چون تماس ما، تماس نزدیک از با بیمار و ترشحات 
بیمار است، از روز اول همکاران با تجهیزات کامل سراغ بیمار 

بروند تا دغدغه ابتلا به ویروس را نداشته باشند.
در این بخش حداقل ۵ تا ۶ نفر برای آندوسکوپی مشغول خدمت 
هستند و از لحاظ زمان اگر تشخیصی باشد بین یک ربع و اگر 
درمانی باشد با توجه به نوع عمل) آندوسکوپی،کرونوسکوپی( 
که متفاوت هست مقدار زمان آن هم متفاوت است و معمولًا 
بین یک ربع تا یک ساعت طول می کشد.در بحث ضدعفونی و 
گندزدایی وسایل هم رعایت را انجام می دهیم و از زمان شیوع 
کرونا این موضوع بیشــتر هم شده است. سطوح ،دستگاهها و 
وسایل پزشکی که استفاده می کنیم حتما چندین مرتبه در روز 
گندزدایی می شــود. همکاران محافظت شخصی خودشان را 
حتما انجام می دهند، یعنی شیلد صورت، عینک، لباس حفاظت 
شــخصی و... را رعایت می کنند و همه چیز در نهایت دقت و 

سلامت برای مریض انجام می شود. 
آندوسکوپی بخشی از روند بهبود فرد است

از خدادادی در مورد اینکه آیا آندوســکوپی در ارتباط مستقیم 
با بیماری که کرونا دارد تاثیر گذار اســت یا خیر پرســیدم، او 
پاسخ می دهد: مشکلات گوارشــی هم جزوی از درمان یک 
فرد اســت و ما نمی توانیم زمان بدهیم تا کرونای بیمار خوب 
بشــود و از فاز ریوی دربیاید بعد بــرای گوارش دنبال درمان 
باشــیم. زمان بسیار حساس است و ممکن است مریض دچار 
خونریزی گوارشی بشود و حتی زودتر از کرونا دچار مشکل حاد 
شود. پس نمیتوانیم زمان بدهیم و بیماری گوارش هم باید در 
اولویت انجام قرار گیرد. ما در بحث پذیرش مریض ها روزانه 
دو مریض مثبت داریم، اما هیچ مریضی را کنسل نکردیم چه 
از بیمارستان قائم و چه از بیمارستان های دیگر. کار همه  آن ها 

را انجام می دهیم.
گرفتار شدن یکی از کادرهای آندوسکوپی به کرونا

خدادادی ادامه می دهد: در روزهای اول متوجه شدیم که یکی 
از همکاران فلوشــیب مان در زمان ویزیــت و معاینه بیماران 
علائم مشــکوک به کرونا داشت. در همین راستا بلافاصله به 
قرنطینــه خانگی رفت و با لطف خدا پس از بهبودی به محل 

کار بازگشتند.
مراجعه غیر ضروری، مراجعه دردسر ساز

خــدادادی خطاب به مــردم می گوید: آنچه کــه ما در طبق 
اخلاص برای همشــهریان گذاشته ایم این است که بی وقفه 
در کنارشــان هســتیم و در مداوای بیماری های گوارشی به 
آن ها کمک می کنیم، خواهشــی که دارم این است که خیلی 
از مراجعات، بیماران ســرپایی هستند. علی رغم این که بارها 
گفته شده محیط بیمارستان به هر حال آلوده است و بعضی از 
مراجعات اصلا نیاز به اورژانس و مراجعه ندارند، بازهم مراجعه 
غیر ضروری دارند و حتی می آیند و پرسند از کی درمانم آغاز 

می شود؟ برای ویزیت ها سر میزند و کسب اطلاعات می کنند 
که تلفنی هم امکان پذیر اســت. مردم عزیز، خواهشمندم اگر 
موردتان اورژانســی نیســت واقعاً مراجعه نکنید تا زمانی که 

انشاالله به شرایط عادی برگردیم.
 صدیقــه صادقیان پرســتار بخش کت لب بیمارســتان قائم
)کتلب=بخــش آنژیوگرافــی( اســت. او و همکارانش نیز از 
ترکش های کرونا در امان نمانده اند. با او از سختی های کارش 

قبل و بعد از بحران کرونا صحبت می کنم.
از او می خواهم در مورد کارش توضیح دهد، پاســخ می دهد: 
در اینجا مریضی که تشــخیص داده شود نیاز به آنژیوگرافی 
دارد، چه آنژیوگرافی حالا قلب و چه مغز، آنژیوگرافی می شود. 
ما پذیــرای مریض های کد ۲۴۷و ۷۲۴ هســتیم . کد ۷۲۴، 
کد مخصوص بیماران ســکته مغزی است. ما در این بخش 
در هفت روز هفته به طور ۲۴ ســاعته برای مریض هایی که 
دچار ســکته مغزی می شــوند که این اتفاق توســط پزشک 
معالج تأیید میشــود آنژیوگرافی مغز را انجــام می دهیم. کد 
۲۴۷ کد مخصوص بیماران قلبی اســت. مانند بیماران سکته 
مغزی، در ۲۴ ســاعت شبانه روز و در طول ۷ روز هفته برای 
مراجعین قلبی که توســط آمبولانس به اینجا آورده می شوند 
یا بیماران ســرپایی که خودشان مراجعه می کنند آنژیوگرافی 
انجام می دهیم. به دنبال آنژیوگرافی، یا سِرکولیشن قلب بیمار 
بازمی گردد یا اگر به عمل قلب باز نیاز داشــته باشند فوری به 

اتاق عمل ارجاع داده می شوند.
قبل و بعد از کرونا

از صادقیان خواســتم درباره این مدت کــه بیماری کرونا در 
مشــهد گســترش پیدا کرده است و بیمارســتان شریعتی به 
طور کامل و بیمارســتان امام رضا)ع( بخشی از بیماران را به 
بیمارستان قائم ارجاع داده اند، تفاوت شرایط کاری را نسبت به 
قبل از بحران بگوید: با توجه به اینکه بیمارســتان شریعتی و 
امام رضا بیمارستان بیماران کرونا شدند بیمارستان قائم نقش 
پشتیبان این بیمارســتان ها را دارد و این بیمارستانها بخش 
آنژیوگرافی و کت لب شان بســته شده وسایر مریض ها که 
در استان خراســان رضوی دچار بیماری های قلبی شدند که 
نیاز به کد ۲۴۷ یــا۷۲۴ دارند به اینجا مراجعه می کنند. البته 
ما تــا حدود ۹ فروردین کد ۷۲۴ را پذیرش می کردیم، اما بعد 
با تصمیم مســئولین مریض های ۷۲۴ به بیمارستان رضوی 
منتقل شدند ولی کد ۲۴۷ را هنوز هم بیمارستان قائم پذیرش 
می کند. در مورد آنژیوگرافی بیماران کرونایی هم ممکن است 
مریضی کرونا داشته باشــد یا نداشته باشد. در هر صورت در 
اینجا آنژیوگرافی انجام می شــود. حال اگر بیمار نیاز به درمان 
ویژه کرونا داشــت، بعد از آنژیوگرافی، ساپورت درمانی او در 

بخش های دیگر انجام می شود.
ریسک بالای کار

از صادقیان در مورد پیش آگاهی از مبتلا بودن یا نبودن بیمار 
به کرونا می پرسم: مشخص نیست! اما در درجه اول که مریض 
به اینجا مراجعه می کنه با توجه به علائمی که دارد پزشــک 
قلب بالاســرش حضور پیدا می کند و تشــخیص می دهد که 
مریض، قلبی یا ام آی اســت و نیاز به آنژیو فوری دارد یا خیر. 
درصورت نیاز مریض بدون تشکیل پرونده به اتاق عمل ارجاع 
داده می شــود و ما هیچ اطلاعی از زمینه بیماری دیگری که 
ممکن است داشــته باشه نداریم. برای همین ممکن است ما 
در آن لحظه لباس حفاظت شــخصی داشته باشیم یا نداشته 
باشیم و این ریســک کار را بالا می برد. البته لازم به توضیح 
اســت که این لباس ها از فروردین در اختیار ما قرار داده شده. 
اوایل لباس ها به صورت محدود بود ولی الان شــرایط خیلی 

بهتر است. 
 دوران خیلی سخت و چالش برانگیز برای بیمارستان 

و پرسنل
پرستار بخش آنژیوگرافی در مورد روند کار تعداد افراد درگیر در 
هربار آنژیوگرافی توضیح می دهد: بستگی به پرسنلی که در آن 

شیفت هستند دارد، ولی اگر پزشک معالجش، یک رزیدنت و 
فلو از پزشکان را به همراه رادیولوژ در نظر بگیریم حدود شش 
نفر حتما درگیرند. شش نفری که برای همه شان سوال است 
بیماری که در حال کمک به او هســتند آیا مبتلا به کرونا هم 

هست یا خیر!.
ما غیر از لباس های حفاظت شخصی باید لباس هایی از جنس 
ســرب با وزن بین ۶ تا ۱۰ کیلوگــرم را هم برای جلوگیری 
از جذب اشــعه ایکس بپوشیم. و این یعنی سختی کار بیشتر. 
مریضی که اینجا می آید اورژانســی است . برای این مریض 
زمان خیلی اهمیــت دارد، او مانند یک مریض کیس داخلی 
نیســت که کارش ۵ دقیقه ۱۰ دقیقه تاخیر بیفتد و مشــکلی 
پیش نیاید. مریض ما حتی ممکن است از آمبولانس مستقیم 
روی تخت کتلب بخوابد. برای همین شــاید وقت کافی برای 
پوشیدن گان نباشد ، مریضی که در شرایط بحرانی است زمان 
زیادی ندارد و ما تنها کاری که می توانیم بکنیم این است که 
حداقل لباس سربی را بپوشیم که از نظر اشعه در امان باشیم. 
لباس های دیگر را هم)مثل گان( اگر فرصت داشــته باشــیم 
می پوشیم، در غیر این صورت ترجیح می دهیم به بیمار برسیم 
و مجبوریم در لحظه تصمیمی بگیریم که به نفع سیســتم و 
مریض باشد.در آن لحظه کمتر به خودمان میتوانیم فکر کنیم.
از صادقیان می خواهم این روزها را در چند جمله شــرح دهد : 
ســخت! یک دوران خیلی ســخت و چالــش برانگیز برای 

بیمارستان و پرسنل بود.
شرایط سخت کار در دوران کرونایی

حجم بیماران زیاد شــده اســت. با توجه بــه اینکه کت لب 
بیمارستان امام رضا بسته شد و جاهای خصوصی هم کت لب 
ندارند، به ناچار ما به عنوان پشــتیبان مجبور به پذیرش تعداد 
بیشــتری از بیماران هستیم. بیمارســتان های دیگر کد ۲۴۷ 
پذیرش نمی کردند و ما تنها مرکزی بودیم که پذیرش مریض 
در شهرســتانهای خراسان و از مشهد را داشتیم به طبع حجم 
کار ما خیلی بیشتر شــد و مریض هایی که پذیرش می شدند 
اکثرا از نظر تست کرونا تست نشده بودند و بعدا در آماری که 
داشتند خیلی از مریض ها علائم آشکار از خودشان بروز دادند 
و بعداً مشخص شد که در اسفند از آمار ۲۵ مریضی که تست 
داده بودند شش نفرشان مثبت بودند و اینها کسانی بودند که 
در زمان حضور در بخش ما علائمی نداشتند و بعد علامت دار 
شده بودند. حال تصور کنید بعد از فهمیدن این اتفاق چه حالی 
به ما دست داده بود . حتی پزشکان می گفتند که فلان مریضی 
که در فلان شــیفت بوده وآنژیو شده تست کرونایش مثبت 
بوده. وما بین خودمان چک می کردیم آیا مبتلا شده ایم یا نه. 
خیلی از پرســنل ما در همین ایام اسفند و حتی فروردین دچار 
علائم خفیف کرونا شــدند اما چون علائم شدید نبود، تست 
برای شان انجام نشــد. یعنی شاید ۹۹درصد بچه های کت لب 
علائم کرونا را داشــتند که باز هم برنامه شــان را با توجه به 
بخش هماهنــک می کردند.صدیقه صادقیان به عنوان حرف 
آخــر، پیامش را خطاب به مردم می گویــد: با در نظر گرفتن 
اینکه راه های انتقال و درمان این بیماری هنوز ناشناخته است 
در درجه اول فاصله گــذاری اجتماعی را توصیه می کنم تا از 
بستری شدن و درمان پیشگیری کنیم. من غیر از کت لب، چند 
کشیک، در آی سیو رفتم وسر کشی کردم، پروتکشن پوشیدن 
واقعا خیلی ســخت است و در آن شرایط کار کردن برای من 
زجر آور بود. من برای این رفته بودم که حس پرســنل آنجا را 
درک کنم، پس از پوشیدن این لباس و چند شیفت کار در آنجا، 
دیدم واقعاً شــرایط شرایط سخت است. با آن لباس نمی شود 
چیزی خورد، نمی شود نماز خواند و نمی شود استراحت کرد. با 
توجه به محدودیت هایی که دارد فقط باید در حرکت باشــید! 
خودم بخاطر پوشــیدن این لباس در چند شــیفت، دچار افت 
فشار خون شدم به خاطر پوشیدن این لباس. من از همه مردم 
 می خوام که رعایت کنند و دعا کنند که هر چه زودتر به آرامش 

برگردیم.

در گیرودار روزهای پراسترس:

قائم)عج( پشتیبان 
بیماران کرونایی

با توجه به اپیدمی کرونا، به تصمیم دانشگاه علوم پزشکی مشهد تمام بیماران بیمارستان هایی که به درمان کرونا 
اختصاص داده شده به بیمارستان قائم انتقال یافته و تحت درمان قرار می گیرند.
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ثبت درخواست اعتراض هیئت فنی/کمیسیون ماده100 الکترونیکی شد
شهردار منطقه 11 مشــهد گفت: پروژه شــهرداری الکترونیک با اجرای 
فرآیند درخواســت اعتراض هیئت فنی و کمیســیون ماده 100 در منطقه 
11 کلیــد خورد. به گزارش صبح امروز مریم عــرب احمدی با اعلام این 
خبــر افزود: چنانچه مالک به نتیجه هیئت فنی یا رای صادره کمیســیون 
ماده 100 اعتراض یا خواســتار بازنگری نتیجه را داشــته باشند می توانند 
به صورت غیرحضوری و با مراجعه به سامانه ec.mashhad.ir درخواست 

خود را ثبت کنند.او درباره انجام مراحل این فرآیند اظهار کرد: شــهروندان 
ســاکن منطقه 11 می توانند با مراجعه به بخش خدمات در قسمت بالای 
ســایت، روندهای اداری، نحوه درخواســت فرآیندهای اداری از روند کار 
مطلع شــوند.گفتنی است: پیش از این شهرداری مناطق 12 و الکترونیکی 
شــده و به شــهرداری الکترونیک تبدیل شده اند، شــهرداری منطقه 11 
مشــهد سومین منطقه شهرداری اســت که ارائه خدمات آن غیرحضوری 

و الکترونیک می شود.

درراستای تحقق 
شهرداری الکترونیک  

تمدید پروانه های فعالیت خودروهای 
باری تا خرداد۹۹

مدیر عامل ســازمان مدیریــت حمل و نقل 
بار درون شــهری و حومه شهرداری مشهد 
از تمدیــد خــودکار پروانــه هــای فعالیت 
خودروهــای بــاری و پروانه های اشــتغال 
راننــدگان به منظــور جلوگیری از شــیوع 

ویروس کرونا خبر داد.
به گزارش صبح امروز، علی باخرد دراین خصوص گفت: در راســتای اجرای دستور 
العمل طرح فاصله گذاری اجتماعی و پیشــگیری از گســترش ویروس کرونا، کلیه 
پروانه ها این سازمان بدون نیاز مراجعه رانندگان به شرکت های حمل و نقل بار و یا 
اداره ساماندهی این سازمان به صورت خودکار تا انتهای خرداد 99 تمدید می شود.

وی افزود: همچنین واریز سهمیه سوخت کلیه خودروهای دیزلی که منوط به داشتن 
پروانه فعالیت و اشتغال فعال از این سازمان است تا خرداد امسال تمدید خواهد شد.

باخرد ادامه داد: در اجرای این طرح تا کنون تعداد3922 پروانه های فعالیت و اشتغال 
تمدید شده است.

مرمت پیاده رو خیابان آخوند خراسانی

شهردار منطقه 8 مشهد گفت: بهســازی و مرمت پیاده رو در خیابان آخوند خراسانی 
به منظور ارتقای کیفیت فضای موجود و رفع نواقص در حال اجراست.

به گــزارش صبح امروز علی شــیرازی با اعــلام این خبر افزود: مناسب ســازی و 
هم سطح ســازی پیاده روها جزو موارد بااهمیتی اســت که توجــه به آن باعث ایجاد 

فضایی مناسب برای تردد آسان همه اقشار جامعه می شود.
او ادامــه داد: در همین راســتا اصلاح و بهســازی پیاده رو خیابان آخوند خراســانی 
حدفاصل آخوند11 و 13 با هدف افزایش ایمنی، تســهیل در عبور مرور شهروندان، 

سامان دهی و ارتقای کیفی معابر انجام شده است.
وی یــادآور شــد: اقدامات عمرانــی در حال حاضر بــا رعایت نکات بهداشــتی و 

فاصله گذاری های فیزیکی اجرا می شود.

اجرای عملیات بازپیرایی بوستان ایمان 

عملیات بازپیرایی و بهســازی بخشهای آسیب دیده از فضای سبز بوستان ایمان در 
محله ایمان آغاز شد.به گزارش صبح امروز شهردار منطقه از آغاز عملیات بازپیرایی و 
بهسازی بخشهای آسیب دیده از فضای سبز بوستان ایمان در محله ایمان خبر داد.

باوندی افزود؛به دنبال تاکیدات ویژه مبنی بر افزایش ســرانه فضای سبز  در محلات 
کم برخوردار و درخواست های مردمی در .«طرح محله ما« مبنی بر افزایش روشنایی 
و رفع بعضی نواقص،تصمیم بر اجرای بازپیرایی و بهســازی بوستان ایمان در محله 
ایمــان صورت گرفت.وی خاطر نشــان کرد: این طرح با هدف زیباســازی منظر و 
استفاده شهروندان از بوستانها با اعتبار 3 میلیارد ریال و مساحت یک هکتار در مرحله 
بازپیرایی می باشــد که این بازپیرایی شامل؛ 2 معبراصلی،5سکوی نشیمن،200 متر 
مربع کاشت گل های دائمی،تعویض 40 عدد سر چراغ،افزودن 10 عمود روشنایی در 
دستور کار است.شایان ذکر است طرح بازپیرایی تا اوایل خرداد ماه به پایان می رسد.

 
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان:

۵۸ درصد سدهای خراسان رضوی پر است
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی گفت: درصد پربودن سدهای استان 

58 درصد است که این رقم در سال آبی گذشته 43 درصد بوده است.
محمد علایی در گفت وگو با ایســنا در خصوص آمار بارندگی در اســتان اظهار کرد: 
براســاس آمارهای اعلام شده در ایستگاه های مبنای وزارت نیرو از ابتدای سال آبی 
تا 25 فروردین ســال 99، بیشترین مقدار ســالانه مربوط به فریمان 289 میلی متر، 
کمترین مقدار ســالانه مربوط به داورزن 185 میلیمتر است، میزان بارندگی در سال 
جاری 240 میلی متر بوده که این رقم در سال گذشته 253.4میلی متر بوده، همچنین 
متوســط بلند مدت بارش 151.4میلی متر است.وی همچنین خاطرنشان کرد: میزان 
بارش نسبت به سال آبی گذشته پنج درصد و نسبت به متوسط بلند مدت 59 درصد 
افزایش داشــته است.مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی  درباره درصد 
پر بودن ســدهای استان بیان کرد: ســد یعقوبی 28 درصد، تبارک 36 درصد،کارده 
42 درصد، بار 66 درصد، دوســتی 56 درصد، ســنگرد 71 درصد، طرق 85 درصد، 
قره تیکان 89 درصد، ســده 93 درصد، دهقان 103 درصد، چهچه 93 درصد، ارداک 
98 درصد، چالیدره 89 درصد، فریمان 100 درصد، درونگر 97 درصد، یام 97 درصد، 

زاوین 99 درصد و دولت آباد 100 درصد و کمایستان 102 درصد پر شده است. 
علایی در خصوص ســدهای لبریز شــده پس از بارندگی هــای اخیر گفت: تاکنون 

سدهای فریمان، زاوین، دولت آباد، کمایستان،یام و قره تیکان لبریز شده است.

تحلیل نائب رئیس شورای شهر مشهد از شرایط پسا کرونا در شهر و شهرداری:

کاهش درآمدهای شهرداری نباید باعث تحمیل فشار و هزینه به شهروندان شود 
در شــهر/ نایــب رئیس شــورای شــهر 
مشهدمقدس گفت: شــیوع ویروس کرونا 
درآمدهای های شهرداری  موجب کاهش 
مشــهد و همچنیــن تحمیــل هزینه به 
مدیریت شهری شده و لذا راه های جبران 
این کاهش درآمد باید توســط بخش های 
مختلــف از جملــه ســازمان اقتصادی و 

سرمایه گذاری شهرداری شناسایی شود.
حمیدرضا  امــروز  گــزارش صبــح  بــه 
از تمهیداتی  موحدی زاده به تشریح برخی 
که بایــد در دوران پســاکرونا مورد توجه 
قــرار گیرد پرداخت و اظهارکــرد: در ابتدا 
باید از مردم عزیــز و فهیم خود بخواهیم 
که مشــارکت موثر خــود را آگاهانه ادامه 
 دهند و مســئولان نیز تلاش و تدابیر خود 
را استمرار ببخشــند تا بتوانیم بر ویروس 
کرونا غلبه پیدا کنیم و آن را از جامعه خود 

و جهان بشریت ریشه کن نماییم.
تمهیدات برای آینده

وی در ادامــه صحبت هــای خــود گفت: 
درخصــوص تمهیدات بــرای آینده، روی 
چندین حوزه میتوان متمرکز شــد و تیم ها 
با حضور کارشناســان  اتاق های فکری  و 
و متخصصان ذی ربط تشــکیل شــوند تا 
برنامه هــا، راهبردهــا و موضوعاتی قابل 

پیگیری آماده شود.
موحدی زاده با بیان اینکه شــیوع کرونا در 
کشور ســبب شــد تا در حوزه حمل ونقل 
عمومی تجــارب مختلفی کســب کنیم، 
تصریــح کرد: بــدون شــک در آینده نیز 
کنترل های بهداشــتی را بایــد ادامه داد و 
همه مــا حتی پس از کرونا نیز همچنان با 
دقت بیشــتری بهداشت فردی و جمعی را 

رعایت کنیم؛ مدیریت شهری نیز همچنان 
اتوبوس ها، قطارشهری،  نظافت  با جدیت، 
ایستگاه های سطح شهر و ... را دنبال کند.
وی افــزود: مشــهدمقدس از دیربــاز به 
نظافت، تمیزی و پاکیزگی شهره و زبان زد 
خاص و عام بوده و این مهم را باید با قوت 

پیگیری کنیم.
کاهش درآمد شهری

نایب رئیس شورای شهر مشهد در بخش 
دیگــری از صحبت های خود با اشــاره به 
کاهــش درآمدهای شــهرداری و تحمیل 
هزینه به مدیریت شــهری، پس از شیوع 
ویروس کرونا، خاطرنشــان کــرد: حدود 
از تعطیلی نــاوگان حمل ونقل  یک مــاه 
عمومی مشــهد می گذرد و هرروز تعطیلی 
این ناوگان حــدود 800 میلیون تومان از 
درآمدهای شــهرداری را کاهش می دهد؛ 
ســلامتی شــهروندان و مــردم، اولویت 
نخست ماست و لذا بخاطر حفظ آن، از این 
با  کرده ایم.موحدی زاده  چشم پوشی  درآمد 
تاکید بر اینکه کاهش درآمدهای شهرداری 
نباید باعث موجب تحمیل فشــار و هزینه 
به شهروندان شود، گفت: میان درآمدها و 
هزینه های شــهرداری باید تعادل باشد؛ به 
نســبتی که هزینه های ما کاهش پیدا کند 
و آن را کنترل کنیم، فشــار روی طبقات 

مختلف شهروندان هم کاسته می شود.
وی افــزود: کمیته مشــخصی باید روی 
راه های جایگزین برای افزایش درآمدهای 
شــهرداری کار کرده و آنها را شناســایی 
اقتصادی و سرمایه گذاری  کند؛ ســازمان 
شهرداری در این زمینه نقش بسزایی دارد 

و میتواند گام های تاثیرگذاری بردارد.

اصلاح بودجه 99 تا خردادماه
موحدی زاده با بیــان اینکه اصلاح بودجه 
سال 99 شــهرداری مشــهد، متناسب با 
شرایط کنونی، تا آخر خردادماه امسال تهیه 
و به شورای شهر ارائه می شود، اظهارکرد: 
این لایحــه در کمیســیون های بودجه و 
تلفیق به بحث و بررســی گذاشته خواهد 
شد و درخصوص آن تصمیم گیری خواهیم 
کرد.وی افزود: درصورتیکه کرونا به شکل 
کامل ریشه کن نشود و همچنان در فضای 
زندگی ما باشد، باید از طریق تجهیز کردن 
خود به مســائل بهداشتی به مبارزه با این 

ویروس برویم.
فرهنگ پرهیز از سفرهای غیر ضروری

موحدی زاده با بیان اینکه ویروس کرونا در 
کنار آثار منفی بســیاری که داشته، نکات 
آموزنده ای نیز برای ما دارد، گفت: با شیوع 

ایــن کرونا و خودقرنطینگی شــهروندان، 
شاهد کاهش محسوس ترافیک در سطح 
شهر و میزان آلودگی هوا بودیم؛ این پرهیز 
از ســفرهای غیرضروری میتواند در آینده 

نیز تبدیل به یک فرهنگ شود.
وی همچنین افزود: خداوند متعال زندگی 
آسوده و راحتی را به ما بخشیده است ولی 
گاهی اوقات ما رفتارهای نادرست و زشتی 
با محیط زیســت، طبیعت و فضای زندگی 
داریم و این بدرفتاری ممکن اســت منجر 
به خشم طبیعت و روزگار شود.نایب رئیس 
شورای شهر مشــهد، کرونا را مایه تقویت 
همدلی در زندگانی همه دانســت و گفت: 
کرونا به ما نشان داد که باید قدر تک تک 
لحظات زندگی خــود را بدانیم؛ دل ها بهم 
نزدیک تر شــد و به دنیا نشان داد که این 
عمر کوتاه، ارزش دشــمنی ندارد. شــاهد 

هســتیم که این روزها بخــش زیادی از 
جنگ ها، کشتارها و ... متوقف شده و همه 

درگیر مبارزه با یک ویروس هستیم.
پساکرونا باید دوران دوستی و همدلی

باید  تاکید کرد: پســاکرونا  موحــدی زاده 
دوران دوســتی و همدلی بیــن جامعه و 
مسئولین باشد؛ مسئولین باید درس بگیرند 
که قدرت، موقتی است و اصالت ندارد. باید 

به طبقات ضعیف رسیدگی کرد.
وی با اشــاره به اهمیت رسیدگی به اقشار 
ضعیف جامعــه، گفت: این رســیدگی به 
معنای غذادادن به آنها نیست؛ بلکه باید در 
جهت توانمندســازی و استقلال مالی آنها 
گام برداشــت تا همه شهروندان بتوانند از 
امکانات متوســط و قابل قبولی برخوردار 
باشــند و زندگی آبرومندانه خــود را ادامه 

دهند.

 مدیرعامل ســازمان اتوبوسرانی 
مشهد با اشاره  به فعالیت مجدد 
اتوبوس ها در مشهد پس از یک 
ماه تعطیلی به دلیل جلوگیری از 
اتوبوس ها  گفت:   کرونا  شــیوع 
انتهای  در  مــاه  اســفند  همانند 
هر مسیر و هرشــب ضدعفونی 
می شــوند و صندلــی راننده نیز 

جداسازی شده است.
سعید حســین قلی زاده مقدم در 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به این 

که آغاز فعالیت اتوبوسرانی مشــهد با شرایط وی ژه ای همراه خواهد بود، اظهار کرد: از شهروندان در 
خواســت می کنم که فقط به اندازه صندلی هایی که نشــانه گذاری شده سوار اتوبوس شوند و فاصله 
اجتماعی را رعایت کنند. از آن جا که ســرفاصله حرکت زمانی اتوبوس ها کاهش یافته اســت، اگر 
مســافرین نتوانســتند به دلیل رعایت فاصله گذاری اجتماعی وارد اتوبوس شوند، حتما صبر کرده تا 
اتوبوس بعدی فرا رســد. 27 خط مسیر پرحجم و سنگین شناسایی شده است که پیش از این، 540 
اتوبوس در این مســیرها فعالیت داشته اند. برای افزایش تعداد اتوبوس ها و کاهش سرفاصله زمانی، 

440 اتوبوس دیگر نیز به این 27 مسیر اضافه شده است.
وی افزود: اتوبوس ها همانند اســفندماه در انتهای هر مســیر و هرشب ضدعفونی می شوند. صندلی 
راننده نیز جداســازی شده است. همچنین صندلی های ردیف اول نشــانه گذاری شده تا شهروندان 
برای رعایت فاصله با راننده اتوبوس در ردیف اول ننشــینند. از شــهروندان خواهش می کنیم که با 
دستکش و ماسک از وسایل حمل و نقل عمومی استفاده کنند. رعایت فاصله اجتماعی فقط همکاری 

شهروندان را می طلبد.
مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی مشهد بیان کرد: پرداخت کرایه اتوبوس به وسیله پول نقد ممنوع است 
و رانندگان پول نقد از مسافران دریافت نخواهند کرد. پرداخت کرایه فقط به وسیله من کارت خواهد 
بودحســینقلی زاده مقدم گفت: ناوگان حمل ونقل اتوبوســرانی مشهد فقط از ساعت 6 تا 8:30 دقیقه 
صبح و 16:30 تا 19 عصر فعالیت خواهد کرد. شورای شهر مشهد تاکید داشته که شهروندان استفاده 
غیرضروری از وسایل حمل و نقل عمومی نداشته باشند. این راه اندازی برای حل کردن مشکل ایاب 

و ذهاب شاغلان و صنوف مختلف است.
وی در رابطه با فعالیت  ون و مینی بوس خاطرنشان کرد: تا جایی که توانسته ایم به جای مینی بوس از 
اتوبوس استفاده کرده ایم، اما مینی بوس ها نیز نشانه گذاری شده اند و شهروندان باید فاصله اجتماعی 

را نیز در این وسایل رعایت کنند.
حســینقلی زاده مقدم عنوان کرد: نگرانی مدیریت شــهری بابت راه اندازی مجدد حمل ونقل عمومی 
این است که شــیوع ویروس کرونا بیشتر شود. از سوی دیگر دسترسی شهروندان به محل کارشان 
با مشکل مواجه شده است. نهایتا جمع بندی مدیریت شهری و اعضاء شورای شهر مصوبه راه اندازی 
حمل ونقل عمومی به صورت محدود تا 15 اردیبهشــت بود. پس از آن شــورای شــهر مشهد برای 
ادامه فعالیت و تعطیلی آن تصمیم گیری خواهد کرد. این لایحه با خرد جمعی مدیریت شهری شکل 

گرفته است.

از  شــهردار منطقه چهار مشــهد 
مرمت و بازســازی گــذرگاه های 
همســطح عابر پیاده در بولوارهای 
طبرسی شــمالی و پنجتن با هدف 
افزایش ایمنی و ســهولت در تردد 

شهروندان خبر داد.
به گزارش صبــح امروز، غلامرضا 
غلامــی ایجاد محلی بــرای عبور 
آســان معلولین و ویلچر را از دیگر 
اهــداف این پــروژه عنــوان کرد 
و گفــت: گذرگاه هــای عابر پیاده 

انتهای بولوارهای طبرسی شمالی و پنجتن در مدت زمان کوتاهی طی سال 98 مرمت گردید.
غلامــی تصریح کرد: پس از بررســی کارشناســان، 15 نقطه محل تردد عابران پیــاده در این بولوارها 

شناسایی گردید که بازسازی آن ها با اعتبار 1.5 میلیارد ریال انجام شد.
وی اظهار داشــت: دراین پروژه علاوه بر نصب تابلوهای ترافیکی و همســطح سازی گذرگاه ها با معابر 
جهت ســهولت تردد شهروندان، با احداث رمپ )سطوح شــیب دار( امکان تردد ایمن برای معلولین نیز 
فراهم گردید.شــهردار منطقه چهار اضافه کرد: همچنین همزمان با اجرای این پروژه، در ســال 98 به 
منظــور ایمن ســازی تردد عابرین پیاده از عرض بولوار پنجتن، نرده هــای ترافیکی از میدان پنجتن تا 
پنجتن 69 با اعتبار 700 میلیون ریال نصب شــد.غلامرضا غلامی در پایان به نصب تجهیزات ترافیکی 
و تابلوهای هشــداردهنده طی سال گذشته اشــاره کرد و افزود: همچنین در این بازه زمانی بیش از 60 
هزار متر طول خط کشــی محوری، نصب 1550 عدد تجهیزات ایمنی و هدایت ترافیکی معبر سواره رو 
و 1200 مترمربع خط کشــی عرضی در سطح منطقه انجام شده است.شهردار منطقه چهار مشهد گفت: 
هم چنین در راســتای کاهش حجم ترافیکی و افزایش ایمنی در تردد شــهروندان 5 معبر سواره رو در 
این منطقه طی ســال 98 اصلاح هندسی شد.غلامرضا غلامی بهبود تردد وسایل نقلیه، افزایش ایمنی 
و کاهش تصادفات را از اهداف اجرای این 5 پروژه عنوان کرد و افزود: به همین منظور اصلاح هندسی 
مســیر دسترسی به پارکینگ طبقاتی زیتون واقع در بلوار شــهید مفتح جنب بازار فردوسی 2 طی سال 

98 در دو فاز انجام شد.
غلامــی تصریح کرد: در این پروژه ورودی خیابان شــهید مفتح 38 و خروجی نبوت 45 که محل های 
دسترســی به پارکینگ طبقاتی زیتون هستند، جهت تسهیل در عبور و مرور شهروندان با ساخت لچکی 
و مناسب سازی معبر، اصلاح هندسی شدند.وی به دیگر پروژه های اصلاح هندسی سطح منطقه اشاره 
کرد و افزود: با توجه به نیازسنجی صورت گرفته، تقاطع مجلسی و طبرسی جنوبی برای افزایش عرض 

پیاده رو و ایجاد مسیر دوچرخه در مساحت 150 متر مربع نیز اصلاح گردید.
شــهردار منطقه چهار مشــهد اضافه کرد: ورودی خیابان علامه طباطبائی 23 نیز جهت افزایش ایمنی 
تردد شهروندان با اجرای آســفالت، تایل فرش، احداث جداول، اجرای خط کشی های ترافیکی و ایجاد 
دسترســی های جدید اصلاح هندســی گردید.غلامی در پایان یادآور شــد: اصلاح هندسی تقاطع بلوار 
آفرینش و خیابان شهید محسن زاده )شهید بابانظر 42( با احداث دو راستگرد و اصلاح هندسی در پنجتن 
48 با افزایش پیاده رو در راســتای اصلاح و ایمن سازی این تقاطع نیز از دیگر پروژه های اداره حمل و 

نقل و ترافیک شهرداری منطقه چهار در سال 98 بوده است.
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رئیس کمیســیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای شهر مشهدمقدس گفت: باتوجه به اینکه 
مصوبه افزایش بهای خدمات حمل و نقل عمومی در سال گذشته از سوی فرمانداری به تایید 

رسیده است ولی شورای شهر با توجه شرایط پیش آمده برای معیشت شهروندان در اثر شیوع 
ویروس کرونا، لایحه تعلیق این مصوبه را فردا در جلسه علنی شورا مورد بحث و بررسی 
قرار می دهد و احتمالا اجرای این مصوبه بین 2 تا 3 ماه عقب خواهد افتاد.به گزارش صبح 
امروز مجتبی بهاروند با بیان اینکه براســاس تصمیم کمیسیون تلفیق که در جلسه علنی 

شورای شهر مشهد به تصویب رسید، امسال شاهد افزایش بهای خدمات ناوگان حمل ونقل 
عمومی، اعم از مترو و اتوبوس خواهیم بود، اظهارکرد: براســاس این تصمیم، بلیت اتوبوس 

100 تومان و قطارشــهری نیز 300 تومان افزایش خواهد یافت.به گفته رئیس کمیسیون عمران، 
حمل ونقل و ترافیک شورای شهر مشهد، مصوبه افزایش بهای خدمات ناوگان اتوبوسرانی و قطارشهری 
اواخر سال گذشته برای بررسی در کمیته تطبیق به فرمانداری ارسال شده بود.بهاروند در ادامه با اشاره 
به شــرایط دشواری که شیوع ویروس کرونا برای شهروندان ایجاد کرده است، گفت: با تاکید اعضای 
شــورای شهر مشهد، شهرداری لایحه تعلیق افزایش بهای خدمات حمل ونقل عمومی را برای زمانی 
حدود 2 تا 3 ماهه آماده کرده و در جلســه علنی شورای شهر که دوشنبه، برگزار می شود، این موضوع 

مورد بحث و بررسی قرار خواهد گرفت.
  

فرمانده یگان حفاظت ســازمان ملی زمین و مسکن استان خراسان رضوی از رفع تصرف یک 
هزار مترمربع از اراضی ملی در شهر های مشهد مقدس طی ماه جاری خبر داد. 

به گزارش  صبح امروز، ســرهنگ بهرام خســروی با اعلام ایــن خبر گفت: با اجرای 
حکم قضایی در شهرهای مشــهد این یگان در ماه سال جاری موفق به رفع تصرف 
یک هزار مترمربع در اراضی دولتی پلاک 151 اصلی بخش 9 مشــهد به آدرس جاده 
کلات، روبــروی درآبد امام 6 ، انتهای کوچــه اقدام به پی کنی و نهال کاری  نموده 

که طبق مصوبات شــورای حفــظ حقوق بیت المال نهال هــا از زمین خارج و جهت 
توســعه فضای ســبز تحویل اداره کمربندی سبز جنوبی مشــهد گردید.  وی افزود: این 

قطعه زمین از اراضی ملی در شــهر مشهد به مساحت یک هزار مترمربع به ارزش تقریبی 20 
میلیارد ریال تصرف شده بود که بلافاصله فعالیت متصرفین متوقف و نسبت به رفع تصرف فوری 
اراضی مذکور اقدام شــد.  فرمانده یگان حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن خراسان رضوی به 
نقش ســازنده مردم در پیشگیری از تصرف و  حفاظت از اراضی ملی و دولتی اشاره کرد و گفت: 
شهروندان می توانند با شماره تلفن ثابت یگان به شماره 05137650179 و سامانه تلفن گویای 4 
رقمی 1656 تماس بگیرند و هرگونه دخل و تصرف و یا تعرض و دخالت در اراضی ملی و دولتی 

را به یگان حفاظت اعلام فرمایند. 

رفع تصرف اراضی ملی به ارزش تقریبی 20 میلیارد ریالمصوبه افزایش بهای خدمات ناوگان حمل ونقل عمومی تعلیق می شود

خبر
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گ
هن

فر
جلسه مجازی انجمن های 

شعر رضوی سراسر کشور 
برگزار می شود

جلسه مجازی شعر ویژه انجمن های شعر رضوی سراسر کشور به همت مؤسسه آفرینش های 
هنری آستان قدس رضوی برگزار می شود.

انجمن ادبی رضوی وابســته به مؤسســه آفرینش های هنری آستان قدس رضوی با توجه 
به شــیوع بیماری کرونا در کشور و عدم امکان برگزاری جلسات حضوری انجمن های شعر 
رضوی در سراســر ایران هر دوشنبه جلسه  شــعری به  صورت مجازی با حضور استادان و 

_anjoman شاعران مطرح استانی و کشــوری از طریق صفحه اینستاگرام خود به نشانی 
adabi_razavi برگزار خواهد کرد.

جلســه مجازی شعرخوانی این هفته در قالب ارتباط با انجمن شعر رضوی شیراز با موضوع 
»اســتقبال از ماه مبارک رمضان« دوشــنبه، یکم اردیبهشــت 99 ســاعت 17 در صفحه 

اینستاگرام انجمن ادبی رضوی به صورت زنده برپا می شود.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس، کرونا 
را نیز مانند زلزله یک حادثه دانســت و 
تصریح کرد: بیمه ها در این شــرایط باید 

به جبران خسارت بپردازند.
احد آزادی خواه با بیان اینکه بســیاری از 
مشــاغل مرتبط با حوزه فرهنگ و هنر 
پس از شــیوع بیماری کرونا با مشــکل 
مواجه شــده و تعطیل شده است، اظهار 
کرد: برای برخی رشته ها به ویژه نمایش 
تئاتر هیچ جایگزین مجازی وجود ندارد 
و امروز هنرمندان تئاتر در وضعیت خوبی 
به ســر نمی برند.نماینده مردم ملایر در 
مجلس شورای اسلامی با یادآوری اینکه 
هنر تئاتر که مادر هنرهای نمایشی است 
با شیوع بیماری کرونا بدون هیچ حامی 
رو به تعطیلی کامل مــی  رود، افزود: در 
حوزه فیلم سازی و برخی دیگر از شقوق 
هنری می توان از ظرفیت فضای مجازی 
بهره برد اما تئاتــر که هنری صحنه ای 

محسوب می شود جایگزینی ندارد.
ســالن داران تئاتر باید ماهانه اجاره های 

100 تا 200 میلیون تومانی بپردازند
آزادی خــواه بــا یــادآوری اینکه علاوه 
برهنرمندان تئاتر بســیاری از مشاغل در 
حاشــیه این هنر نمایشی نیز امروز دچار 
ضرر و زیان شــده اند، اضافه کرد: سالن 
های نمایش تئاتر اکثرا  ً اجاره ای است لذا 
یکی از گروه هایی که در این برهه زمانی 
آســیب جدی می بینند، سالن دار هستند 
که باید اجاره های ســنگین 100 تا 200 

میلیون تومانی بپردازند.
وی اضافه کرد: از ســوی دیگر بسیاری 

از مشــاغل مرتبط با هنر صحنه ای تئاتر 
از جملــه طراحان صحنه و لباس، چهره 
پردازها و فروشــندگان گیشــه و همه و 
همه با تعطیلی کرونا از کار بیکار شده اند 
که ضرورت دارد وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به عنوان عضوی از کابینه دولت 

راهکاری داشته باشد.
صندوق حمایت از هنرمندان پشتوانه 

مالی قوی ندارد
آزادی خــواه با تأکیــد بر اینکــه قطعا 

کمیســیون فرهنگــی از راهکارهــای 
حمایتی وزارت فرهنگ و مجموعه دولت 
از فعالان حــوزه تئاتــر حمایت خواهد 
کرد، افزود: در چنین شــرایطی بیمه ها و 
صندوق حمایت از هنرمندان می تواند به 

کمک هنرمندان بیاید.
ایــن نماینده مردم در مجلس با اشــاره 
به اینکه صندوق حمایــت از هنرمندان 
پشــتوانه قوی مالی ندارد، افزود: در این 
شــرایط دولت می تواند اعتبــاری ویژه 

کرونــا برای صندوق جهــت حمایت از 
هنرمندانی کــه ضررهای جدی دیده اند 

در نظر گیرد.
کرونا مانند زلزله یک حادثه است 

وی یــادآور شــد: البته بیمــه ایران که 
بیشــتر هنرمندان تئاتر تحت پوشش آن 
هستند عنوان می کند که فقط در حادثه 
به جبران خسارت فرد هنرمند می پردازد 
ولی باید پذیرفت که کرونا نیز یک حادثه 
اســت و بیمه هنرمندان امروز باید فریاد 

هنر تئاتر برسد.
مجلس  فرهنگــی  کمیســیون  عضــو 
تصریح کرد: همانطور که طی ســالیان 
گذشــته بیمــه در حادثــه زلزلــه بم و 
به کمــک هنرمندان  کرمانشــاه  زلزله 
آســیب دیده آمد، امروز نیز بیمه باید تا 
حدی خســارات وارده ناشی از کرونا به 
این موضوع  را جبران کنــد؛  هنرمندان 
 حتی در مشــاغل کارگــری هم صدق

 می کند.

بیمه هنرمندان امروز باید به فریاد اهالی تئاتر برسد
یادداشت

/511اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 10
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع مــاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رسمی . برابر رای 
شــماره1398114406021000974هیات اول موضــوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی ملک بردســکن تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
علی روشــنی فرزند احمد به شماره شناسنامه 4443صادره از بردسکن 
درششدانگ یکباب ســاختمان به مساحت 25/83متر مربع در قسمتی 
ازپلاک 38 فرعی از4- اصلی واقع درخراســان رضوی بخش 4 حوزه 
ثبت ملک بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای حسن سلمی محرز 
گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ 
رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/1 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/16
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

***************************************

511/11اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع مــاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . برابر رای 
شماره139860306021000896 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد 
ثبتی ملک بردســکن تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی خانم نجمه 
علی پور فرزند عبدالوهاب به شــماره شناســنامه0890101620 صادره 
از بردسکن درششدانگ یکباب ســاختمان به مساحت164/25 متر مربع 
قســمتی ازپلاک 1317 فرعی از 4- اصلی واقع درخراسان رضوی بخش 
4  حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای علی صاحبی 
محرز گردیده اســت. لــذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور 
ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند از تاریخ انتشار 
اولیــن آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس 
از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست 
خــود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای 
 مدت مذکور و عــدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/1 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/16
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

****************************************

511/13اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع مــاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 1390/9/20 و برابر 
رای شماره 139860306013002263 مورخ1398/11/12 هیات اول موضوع ماده یک 
قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضی آقای علی خاکستانی شهری فرزند حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به 
مســاحت234 متر مربع از پلاک شماره  594 فرعی از 118 اصلی واقع در اراضی بهاباد 
بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شــده مع  الواســطه  از آقای علی انصاری 
شــهری مالک رسمی محرز گردیده اســت، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این 
آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشار در شهرها 
منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشــار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در 
محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و گواهی تقدیم و 
رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل 
تحویل دهد ک در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/1. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/16

سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

ســاترا اعلام کرد اگر فیلم های سینمایی 
در رســانه های صوت و تصویر داخلی به 
اکران شوند، می توانند  نحو غیرانحصاری 
از ظرفیت تبلیغات در صدا و سیما بهره مند 

شوند.
ســازمان تنظیم مقررات صوت و تصویر 
فراگیر در فضای مجازی )ساترا(، وابسته 
به صدا و سیما، در بیانیه ای، شرایط پخش 
آگهــی تلویزیونی برای اکــران اینترنتی 

فیلم های سینمایی را مشخص کرد.
در متن بیانیه ساترا آمده است:

»در روزهایی که کشور و جهان با معضل 
بیماری کرونا روبه رو است، صنعت سینما 
نیز از این مسئله متأثر شده است. ضرورت 
رعایــت فاصله گــذاری اجتماعی، منجر 
به اکران نشــدن فیلم های ســینمایی در 
سالن های ســینما شده که می تواند منجر 
به لطمه جدی به تولیدکنندگان فیلم شود.

در این شــرایط، اهمیت رسانه های صوت 
و تصویر به عنوان بستری برای نمایش و 
اکران فیلم های ســینمایی، بیش از پیش 
خود را نشان می دهد. خانواده رسانه های 
صــوت و تصویر می توانند به بهترین نحو 
از این فرصت اســتفاده کنند و در راستای 
رســیدن به ســهم حداکثــری محتوای 
ایرانی گام بردارنــد. همچنین در صورت 
فیلم های ســینمایی  اکران  تجربه موفق 

در ســامانه های برخط ممکن است اکران 
فیلم هــای ســینمایی در آینــده نزدیک 

دستخوش تغییر شود.
ســاترا بــه عنوان نهــاد تنظیم گــر این 
حوزه ضمن اســتقبال از اکران فیلم های 
سینمایی از طریق ســامانه های صوت و 

تصویر کشور، همچنین با محترم شمردن 
قراردادهای دوطرفــه میان تهیه کنندگان 
و ســامانه های پخش محتــوای صوتی و 
تصویری، اعلام می دارد در راستای انجام 
وظایف ذاتی خود، ایجاد شرایط برابر برای 
همه سرویس های دارای مجوز، جلوگیری 

از شــکل گیری رفتارهــای ضدرقابتی و 
تبدیل محدودیت اکران به فرصت توسعه 
متوازن کل صنعت رســانه های فراگیر را 
جزو سیاست ها و راهبردهای مدنظر خود 

قرار می دهد.
در این راســتا، بر اســاس توافق ساترا و 

اداره کل بازرگانی رسانه ملی، در صورتی 
کــه فیلم های ســینمایی در ایام تعطیلی 
ســینماها در رســانه های صوت و تصویر 
داخلی اکران شــوند و در زمان اکران به 
نحو »غیرانحصــاری« و از طریق تعداد 
قابل توجهی از رســانه های دارای مجوز، 
قابل دسترس برای عموم باشند، می توانند 
تبلیغــات  تســهیل گرایانه  امکانــات  از 
فیلم های سینمایی در رسانه ملی بهره مند 

شوند.
ســاترا همچنین تــلاش خــود را برای 
حفظ مالکیت معنــوی فیلم ها به صورت 
مســئولانه پیگیری می کند. لذا همانگونه 
که در روزهای گذشته از انتشار فیلم های 
اکران شده در رسانه ها به صورت غیرمجاز 
جلوگیری به عمل آمده است در روزهای 
آتی نیز همین رویه با شدت و دقت دنبال 
می شــود تا زمینه معماری و شکل گیری 
اقتصــاد اکران در ســامانه های صوتی و 

تصویری به درستی صورت پذیرد.
امید اســت تجربه موفق اکران فیلم های 
و  صوتــی  ســامانه های  در  ســینمایی 
تصویری، موجب رشــد و توسعه هر چه 
بیشتر این صنعت شود و شاهد دسترسی 
ایرانی در  کاربران به محتواهــای متنوع 
ســامانه های صوتی و تصویــری داخلی 

باشیم.«

تلویزیون: برای اکران اینترنتی فیلم ها تبلیغ می کنیم اما...

جهان عاشقانه شیخ
اگر ما بخواهیم 5 شاعر بزرگ و تاثیرگذار بر تاریخ ادبیات و فرهنگ 
ایران زمین برشــماریم بدون هیچ تردیدی یکــی از این 5 نفر 
سعدی شاعر و نویسنده بلند آوازه قرن هفتم هجری از سرزمین 

فارس است. 
شــخصیت هایی مثل ســعدی، مولانا و حافظ محــدود به یک 
جغرافیای خاص نیســتند و متعلق به تمام مردم و ملت ها هســتند. 
ســعدی از چند نظر بسیار برجسته و ممتاز است و شاید نتوان شاعر 

دیگری را با آن مقایسه کرد.
او در هر ژانری که وارد شــده است موفق بوده، در غزل فارسی به 
ویژه غزل عاشقانه فارسی که سعدی استاد آن است و همچنین تعداد 
اندکی غزل با مضامین عرفانی دارد. در غزل عاشــقانه بدون تردید 

برجسته ترین شاعر فارسی زبان، سعدی شیرازی است.
ســعدی مقوله تخلــص را در غزل باب می کند ما قبل از ســعدی 
تخلص را در شعر و غزل داشتیم اما با سعدی در بیت آخر و ما قبل 
آخر حتما تخلص شــاعری بیاید این موضوع باب می شود و قطعیت پیدا می کند. در 
قالب غزل فارسی سعدی بدون هیچ تردیدی محوری ترین موضوعش عشق است آن 

هم عشق مجازی است.
در چند صد غزل ســعدی ما شــاهد مضمون و موضوعات تکراری هســتیم که این 
موضوعات تکراری به گونه ای بیان شــده اند که برای مخاطب غیر مکرر به نظر می 
رسد. مضامین ابیات غزل های سعدی تقریبا 15 الی 20 موضوع خلاصه می شود که 
این تعداد در چند صد غزل سعدی آنقدر متنوع به کار رفته است که هرگز تکراری به 

نظر مخاطب نمی آید.
اهل ادب و تذکره های فارســی گفتند که شعر سعدی، سهل ممتنع یعنی آسان سخت 
اســت. وقتی شما شعر ســعدی را می خوانید در وهله اول گمان می کنید که سرودن 
شــعر به این شکل آسان اســت اما وقتی بخواهید خودتان شعر بگویید سخت و غیر 

ممکن می شود.
سعدی در ژانر غزل بسیار از نحو طبیعی زبان یعنی ساختارهای نحوی متنوع در جمله 
ها اســتفاده می کند. مثل کلامی که روزمره به کار می بریم. وقتی بخواهید شــعر را 
به نثر برگردانید خیلی نیازی به جابه جایی اجزای کلام نیســت، با کمترین جابه جایی 
می توانید آن بیت را به نثر برگردانید و گاهی حتی نیاز به جابه جایی نیســت. به طور 
مثال در در بیت )ای نفس خرم باد صبا   از بر یار آمده ای، مرحبا / قافله ی شــب! چه 
شنیدی ز صبح؟   مرغ سلیمان! چه خبر از صبا؟( نیازی به جابه جایی کلمات نیست برای 
برگرداندن به نثر. خیلی ساده و آسان به نظر می رسد اما سرودن آن بسیار دشوار است.
سعدی به نحو بسیار زیبا و چشم نواز و قابل توجه از مقوله تکرار در شعر و غزل های 
خودش اســتفاده کرده مخصوصا تکرار واژه . منتهی تکرار واژه ای که توام با جناس 
تام می شــود. یعنی ظاهر کلمه ها یکی است اما معنی متفاوت. تکرار بسیار چشم نواز 

و بسیار زیباست در شعر سعدی.
از در درآمدی و من از خود به در شــدم / گویی کز این جهان به جهان دگر شدم ) در 

مصرع اول 3 بار کلمه در را داریم که معنی آنها با یکدیگر متفاوت است(
ما را سریســت با تو که گر خلق روزگار     دشمن شــوند و سر برود هم بر آن سریم 

) در این بیت سه بار کلمه سر تکرار شده بدون اینکه برای خواننده ناخوشایند باشد(
گلستان سعدی

گلستان سعدی نثر آمیخته به نظم و یک شاهکار بی نظیر و بیش از 70 اثر به تقلید از 
گلســتان نوشته شده است. بهارستان جامی، روضه خلد مجد خوافی و در دوران قاجار 
کتاب پریشان اثر قاانی به تقلید از گلستان سعدی نوشته شده است اما هیچکدام ویژگی 

گلستان را ندارد. 
در گلستان انقدر موسیقی سجع طبیعی و در جای خود قرار دارد که هیچ انسانی احساس 

تصنعی و ساختگی بودن از کلام را نمی کند. 
انقدر این حکایت ها دلچسب و شیرین هستند و برآمده از تجربه های ناب که با بیان و 

زبان شگفت انگیز عرضه شده اند که خواننده را محصور خود می کنند.
30 ســال سفر به سعدی تجربه های بســیاری آموخته بود که این تجربه ها در طول 
این سفرها همراه با قلم ، چیره دستی و توانایی سعدی اثری پدید اورد به نام گلستان .

در گلستان، سعدی جهان را همانگونه که هست توصیف کرده با تمام ویژگی هایی که 
دارد. با زشتی ها و زیبایی ها، خوبی و بدی ، تاریکی و روشنی که دارد.

در برخی از قسمت های گلستان تناقض هایی را مشاهده می کنیم که آگاهانه هستند. 
تناقض در گلستان ناشی از تناقضی است که در روزگار ما وجود دارد.

تربیت، نااهل را چون گردکان بر گنبد است ) تربیت هیچ اثری ندارد و اگر آدم بخواهد 
نا اهلی را تربیت کند مانند گردویی است که بخواهند بر گنبد نگه دارند که نمیشود(

پســر نوح با بدان بنشست خاندان نوبتش گم شد  سگ اصحاب کهف روزی چند پی 
نیکان گرفت و مردم شــد )اینجا درباره تاثیر تربیت میگوید ولی در بیت قبل اثر نداره 

تربیت نداره(
این ظاهرا تناقض اما در اصل ســعدی داره این تناقضاتی که در اندیشــه و در فکر و 
خیال ما هســت در همه جهان ما و به انها اعتقاد داریم بیان میکنه. خود ما هم دارای 

این تناقض هستیم . 
بنابراین در گلســتان شــما با جهان به همان گونه ای که هســت مواجه هســتین و 
حکایتهای دلچســب و شیرینی که انســان هیچگاه از خواندنش سیر نمیشه از قدیم 

میگن شما گلستان در 7 سالگی میخونانند در 70 سالگی میفهمند . 
بوستان سعدی

بوســتان سعدی در حقیقت مدینه فاضله سعدی است. بوستان در قالب مثنوی سروده 
شده است. در اصل بوستان جهان مطلوب و آرمانی سعدی است. 

در بوســتان شما جهان را آنگونه که دوســت دارید باشد میبینید. نظم بوستان سعدی 
بسیار پخته است. ) نحو یا لحن طبیعی در بوستان هم بسیار نمودار و قابل توجه است(

وقتی مجموعه آثار سعدی را نگاه می کنید با یک انسان شگفت انگیز مواجه می شوید 
که بر موضوعات مختلف مســط و دارای زبان و بیانی بی نظیر اســت.بر حدیث من و 
حســن تو نیفزاید کس حد همین است ســخندانی و زیبایی را – این بیتی که سعدی 
ســروده دقیقا مصداق خودش است.در بیشتر قصاید ســعدی متن و ستایشی که نزد 
شاعران دیگر میبینید در قصاید سعدی از آنها هیچ خبری نیست قصاید سعدی با زبانی 
استوار است.سعدی جسارت نصیحت کردن و پند و اندرز دادن به ممدوح خودش را دارد 
که شاید هیچ شاعر در گذشته جرعت نمی کرد ممدوح خودش را اینگونه نصیحت کند.

ســعدی از دیرباز ملقب به لقب شیخ بوده است این شــیخ بودن سعدی برخواسته از 
احترامی است که دیگران برای سعدی بودند.ما می توانیم بسیاری از شاعران کلاسیک 
تاریخ ادبیات فارســی را کنار بگذاریم بدون اینکه لطمه ای به زبان و ادبی فارسی وارد 
شــود اما اگر قرار باشد سعدی را حذف کنیم قطعا به بخش بزرگی از تاریخ ادبیات ما 
لطمه بسیار بزرگی وارد میشود.مرحوم دکتر یوسفی از سعدی تعبیر بسیار قشنگی دارند: 
ما هم امروزه به زبان ســعدی سخن میگوییم، زبان سعدی بیش از 7 قرن با ما فاصله 
دارد اما وقتی شعر و نثر سعدی را می خوانیم در فهم آن دچار مشکل نمی شویم. بعضی 
از واژگان که به فرهنگ لغت مراجعه می کنیم و یا برخی از پیچیدگی هایی که بسیار 
جزئی است.این خیلی هنر که بعد از بیش از 7 قرن به زبانی سخن بگوییم و به زبانی 
بنویسم. مردم 800 سال از شعر و زبان سعدی استفاده خواهند کرد و بهره خواهند برد.

پیشنهاد من این است که مردم ما دوباره مراجعه کنند و گلستان بخوانند غزلهای سعدی 
بخوانند و لذت ببرند. غزل های سعدی و گلستان کم نظیر است.

حکایت های گلســتان برای ساختن زندگی بسیار بسیار مناسب است. در خیلی از انها 
عبرت و پندی به صورت غیر مستیقیم نهفته است. حاصل تجربه های بسیاری است 

که در سفر آموخته با قلم و بیانی کم نظیر و ستودنی در حقیقت...
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روحانی: اماکن مقدس، تا نیمه اردیبهشت همچنان بسته 
خواهد بود

حسن روحانی رئیس جمهور پیش از 
ظهر امروز در جلســه ســتاد ملی 
مقابله با کرونا طی ســخنانی اظهار 
داشت: از مردم ایران تشکر می کنم، 
چــون از 23 فروردیــن کســب و 
کار های کم ریسک شروع به فعالیت 
کردند و البته تهــران از دیروز این 
فعالیت را شــروع کرد و برای ما مهم بــود که مردم همکاری 
کامل دارند یا نه که در مجموع گزارشی که دیروز و امروز ارائه 
شد، مردم بسیار کمک همکاری کردند. وی افزود: دلیلش این 
اســت که ما هجومی در بحث ابتلا و بیمارستان نداشتیم و این 
معنا به این نیست که کرونا تمام شده بلکه موفقیت ما به خاطر 
مراعات مردم اســت. مهمترین اظهارات روحانی بدین شــرح 
است: تعداد بیماران و فوت شــدگان کاهش یافته است. برای 
اماکن متبرکه و مقدس، شــرایط قبلی تا نیمه اردیبهشت ادامه 
پیدا می کند. مشــاغل متوسط ریسک مثل مغازه دار های بازار و 
پاساژ ها از اول اردیبهشت کار خود را آغاز می کنند، اما 6 بعد از 
ظهر تعطیل می شــود. مشاغل پرریســک، مثل ورزشگاه ها و 

مشاغلی که اجتماعات دارد، همچنان بسته خواهد بود.

محسن هاشمی: آمار ابتلا و قربانیان کرونا بسیار بیشتر از 
عدد اعلام شده رسمی است

اعضای  نگرانــی  دیگــر،  موضوع 
شورای شهر تهران، از تصور عادی 
شدن شــرایط بر اساس آمار رسمی 
ارائه شــده از سوی وزارت بهداشت 
است که ممکن اســت بستر اتخاذ 
رفــع  مــورد  در  تصمیماتــی 
محدودیت ها شود. همانگونه که برآورد های مرکز پژوهش های 
مجلس شــورای اسلامی، نظرات متخصصان و سایر بررسی ها 
نشان می دهد، آمار ابتلاء و قربانیان کرونا در کشور بسیار بیشتر 
از عدد اعلام شــده رســمی اســت که این تفاوت به دلایل 
گوناگونــی نظیر تأخیر در اعلام ورود کرونا به کشــور و عدم 
محاســبه قربانیان قبل از آن، عدم وجود امکان تست کافی در 
کشور و عنوان کردن نام سایر بیماری ها نظیر اختلال تنفسی و 
شبه کرونا به عنوان کرونا بوده است که این اختلاف به صورت 
کلی مورد تأیید وزارت بهداشــت نیز قرار دارد. رئیس شورای 
شــهر تهران تاکید کرد: انتظار ما از مسئولان مربوطه آن است 
که با عــدم شــتابزدگی در رفع محدودیت های ایجاد شــده، 

دستاورد رعایت دو ماه گذشته مسائل ایمنی توسط شهروندان 
را با خطر مواجه نکنند و موجب ایجاد موج جدید بیماری کرونا 

را فراهم نیاورند.

واکنش سپاه به روایت آمریکایی ها از ماجرای 2۷ فروردین
روابــط عمومی نیروی دریایی ســپاه در اطلاعیه ای با جعلی و 
هالیوودی خواندن روایت تروریســت های امریکایی از ماجرای 
15 آوریل در خلیج فارس، تاکید کرد: مســتندات خلاف ادعای 
امریکایی ها اســت و هرگونــه خطای محاســباتی را قاطعانه 
پاســخ می دهیم. در بخشی از متن این اطلاعیه آمده است: به 
آمریکایی ها توصیه می کنیم مقررات بین المللی و پروتکل های 
دریانوردی را در خلیج فارس و دریای عمان تمکین و از هرگونه 
ماجراجویی و روایت های جعلی و دروغ پرهیز کرده و اطمینان 
داشــته باشند نیروی دریایی ســپاه و نیرو های مسلح قدرتمند 
جمهوری اسلامی ایران، رفتار های پرخطر بیگانگان در منطقه 
را تهدید امنیت ملی و خط قرمز خود می دانند و هرگونه خطای 
محاسباتی آنان را قاطعانه پاسخ خواهند داد. در پایان همانگونه 
که بار ها گفته شــده است تاکید می شود: حضور نامشروع رژیم 
تروریست امریکا مبداء و منشاء شرارت و ناامنی در منطقه بوده 
و تنهــا راه تحکیم امنیت پایدار در این منطقه راهبردی، خروج 

امریکایی ها از غرب آسیا است.

3 میلیون قطعه جوجه در ماه در کشور معدوم می شود
اکبر گلشــاهی مدیرکل دفتر بهداشت و مدیریت بیماری های 
طیور، زنبول عســل و کرم ابریشــم در پاسخ به اینکه آیا برای 
جوجه های یک روزه که معدوم می شــوند راهکار دیگری برای 
استفاده بهینه وجود ندارد، گفت: معدوم سازی نه تنها در کشور 
ما بلکه در جهان یک روشــی اســت که برای ایجاد توازن و 
تعادل در تولید به کار گرفته می شــود. وی با بیان اینکه ماهانه 
ســه میلیون قطعه جوجه تخم گذار در کشــور معدوم می شود، 
گفت: ایــن جوجه ها در دســتگاه های بزرگ تبدیــل به پودر 
خوراک دام و طیور می شود. مدیرکل دفتر بهداشت و مدیریت 
بیماری های طیور طی توضیحاتی گفت: دو نوع جوجه در کشور 
تولید می شــود یکــی برای مرغ تخم گــذار و یکی برای مرغ 
گوشــتی. در فرایند تولید جوجه برای مرغ تخم گذار 50 درصد 
آن ها مرغ و 50 درصد خروس هستند و از آنجای که خروس ها 
تخم نمی گذارند هیچ راهی جز معدوم کردن آن ها وجود ندارد؛ 
بنابراین در همه مرغداری ها دســتگاه های بزرگ تبدیل وجود 
دارد و ایــن جوجه های یک روزه خروج در آنجا تبدیل به پودر 

خوراک دام و طیور می شود.

 تعطیلات عید فطر افزایش می یابد؟
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
افزایش  گفــت:  دســتی  صنایــع 
تعطیــلات عیــد فطــر را پیگیری 
می کنیم تا در صورت مهار کرونا، از 
تعطیــلات این عیــد فرخنده برای 
سفر هم وطنان فرصتی فراهم شود. 
قطعاً بعد از کرونا جهش بی ســابقه ای در سفر خواهیم داشت و 
بخش زیادی از خســارت هایی که وارد شــده از طریق رونق 
جهش وار ســفر برطرف خواهد شد؛ ازاین رو همه استان ها باید 
آماده جهش سفر و میزبانی شایسته از گردشگران برای دوران 

پساکرونا باشند. /برنا

بنزین در بازار های بین المللی لیتری چند است؟
بنا به آمار های موجود قیمت بنزین در بســیاری از کشور ها به 
پایین ترین میزان خود رســیده است به گونه ای که در بازار بین 
المللی قیمت هر لیتر بنزین لیتری 17 ســنت و با احتساب دلار 
4200 تومانی به 715 تومان و با احتســاب نرخ دلار آزاد حدود 

2700 تومان است. /میزان

 گلایه آقای نماینده از مواضع سیاسی حقوقدانان
 شورای نگهبان

میرزایی نیکو، نماینده مجلس گفت: 
در ایــن دوره بــه نماینــدگان رد 
صلاحیت شــده انگ عدم التزام به 
نظام، ولایت فقیه و قانون زده شد و 
به قول یکی از دوستان متر و معیار 
شــاید چیز دیگری است. گرفتاری 
این جاست که ما به 6 حقوقدان شورای نگهبان رای می دهیم، 
اما نمی توانیم بازخواست شــان کنیم، از آن ها سوال بپرسیم و 

بخواهیم عملکردشان را توضیح دهند. /ایسنا

داروی کرونا تا 3 ماه آینده تولید می شود
مینو محرز، عضو کمیته کشــوری مبارزه با بیماری های واگیر 
وزارت بهداشــت:داروی Remdesivir که در گذشــته برای 
درمان ابولا تولید شــده بود، مراحل نهایی کارآزمایی بالینی را 
بــرای درمان کرونا طی می کند و احتمالا تا ســه ماه آینده به 

عنوان داروی درمان کووید 19 به دنیا معرفی می شــود. چین 
این دارو را در اختیار دارد و اگر تایید شود می توانیم این دارو را 
از چین تهیه کنیم. البته اکنون مقدار کمی از این دارو در کشور 
وجــود دارد و در برخی مراکز درمانی ایــران در بهبود بیماران 
کرونا موثر بوده است. در تهران و اصفهان که شیوع بالای این 
بیماری را داشتیم به وضعیت مسطح و عبور از پیک این بیماری 
رسیده ایم و البته در بسیاری از استان ها روند کاهشی و نزولی 
این اپیدمی زودتر شــروع شــده بود. نگران بازگشایی مشاغل 
هستیم. به مســئولان هم توصیه کرده بودیم که بازگشایی ها 

به تعویق بیفتد. / ایرنا

تعویق المپیک به نفع ما شد
صالحی امیــری، رئیس کمیته ملی 
المپیک در مصاحبــه با خبرآنلاین 
المپیک زیر  درباره شرایط برگزاری 
ســایه کرونا گفــت: تغییــر زمان 
برگزاری مســابقات یک خواســت 
جهانی بود که 200 کشور این تقاضا 
را ادادند و ما هم نیمه اول اســفند این تقاضا را دادیم. به دنبال 
فرصت بودیم تا سه پدیده ورزش کشورمان یعنی حسن یزدانی، 
ســهراب مرادی و حمیده عباســعلی که با مصدومیت مواجه 
بودند؛ بتوانند آمادگی لازم را کســب کنند و با شرایط مناسب 
وارد مسابقات شــوند. همچنین یک موضوع دیگر که برای ما 
اهمیت داشــت این بود که بتوانیم ســهمیه های بیشتر کسب 
کنیم. متوســط کسب سهمیه توسط کشــور ها بین 60 تا 64 
درصد است که ما موفق شدیم در حال حاضر بیش از 70 درصد 
ســهمیه ها را کســب کنیم و با فرصت پیش آمــده می توانیم 

سهمیه هایمان را افزایش بدهیم.

ویروسِ سیاسی شدنِ کرونا شکست مان می دهد
ربیعی ســخنگوی دولت در گفتگو بــا خبرآنلاین: ما در ایران 
درگیر ســه ویروس به طور همزمان هستیم؛ ویروس تحریم، 
ویــروس کرونا و مشــکلات اقتصادی و اجتماعی ناشــی از 
تحریم. اســتراتژی ما این است که سیاســت گذاری درستی 
مبتنی بر واقعیات، مبتنی بر پروتکل های بهداشــتی و با تاکید 
بــر حفاظت از جان مردم تدوین شــود و کرونا و فقر را توامان 
در نظــر بگیرد. اگر یک ویروس جدید یعنی ویروس سیاســی 

شــدنِ مقابله با کرونا هم وارد کشور شود ما در مقابله با کرونا 
شکســت می خوریم، چون این ویروس بدتر از کرونا و تحریم 

عمل خواهد کرد.

اصولگرایان، اصلاح طلبان را برانداز می دانند
گفــت:  اصغــرزاده  ابراهیــم 
محافظه کاران بــر این باورند که با 
توسعه سیاسی مدنظر اصلاح طلبان 
و ایجــاد کوچک تریــن فرجه، تور 
امنیتی موجود پاره می شود و ثبات و 
تعــادل از کف مــی رود. پس تنها 
اصلاحاتی مجاز شــمرده خواهد شــد که به تحکیم پایه های 
اقتصــادی و ایدئولوژیک بینجامد. اما اگــر اصلاح طلبان این 
راه حل ها را ناکافی بدانند و از راه های برون رفت دیگری سخن 
بگویند، به براندازی و توطئه چینی متهم می شــوند. همین چند 
روز پیش محافظه کاران از تعجب انگشت به دهان مانده بودند 
که 600 هزار نفر ایرانی، ســاعت سه نیمه شب چرا به تماشای 
لایو اینســتاگرامی تتلو بیدار نشســته اند؟ اگــر این به معنای 
شکست کامل ساختمان و سیاست های فرهنگی محافظه کاران 
نیســت که اتفاقا بودجه های هنگفتی برایش صرف شده است، 

پس نشانه چیست؟ /شرق

نمکی و رحمانی فضلی به مجلس گزارش می دهند
طبق گفته ســخنگوی هیأت رئیســه مجلس وزرای کشور و 
بهداشت و رئیس سازمان برنامه و بودجه سه شنبه هفته جاری 
برای ارائه گزارش در جلسه هیأت رئیسه حاضر می شوند. اکبر 
رنجبرزاده نماینده مردم اســد آباد در مجلس شــورای اسلامی 
در گفتگو با فارس، گفت: طبق برنامه جلســه این هفته هیأت 
رئیسه عصر روز سه شــنبه 2 اردیبهشت ماه برگزار خواهد شد. 
هفته قبل ســخنگوی هیأت رئیسه مجلس در گفتگو با فارس 
عنوان کرده بود بناســت در جلسه این هفته هیأت رئیسه سعید 
نمکی وزیر بهداشــت، عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشــور و 
محمدباقر نوبخت رئیس ســازمان برنامه و بودجه حضور پیدا 
کنند. عباسی همچنین گفت: بناست در این نشست مدعوین در 
جلسه گزارشی از برنامه مجموعه های تحت امرشان در شرایط 

پساکرونا در کشور ارائه کنند.
 منبع: تابناک
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511/3هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )0038(
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مصوب 1390/09/20 و برابر رای شــماره 139960306005000038 مورخ 99/01/09  هیات اول 
موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض اقای براتعلی جلال 
آبادی فرزند عید محمد  نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 100/86 مترمربع از پلاک شماره 
512 فرعی از 3 اصلی واقع در اراضی ده جیلوگر بخش 12 حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی 
خانم فاطمه سلطان بداغی محرز گردیده است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق 
این روزنامه و محلی کثیرالانتشــار در شــهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی ک 
اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل رذا ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نیست . تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

******************************************
511/4هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )0048(

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رسمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
1390/09/20 و برابر رای شــماره 139960306005000048 مورخ 99/01/10  هیات اول موضوع ماده یک قانون 
مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض اقای محمد ابراهیم اقبالی  فرزند رسول نسبت به 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 120/54 مترمربع از پلاک شماره 23 فرعی از 11  اصلی واقع در اراضی گذر 
چهارباغ  بخش 12 حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای محمد کاظم بلالی فرزند محمد اسماعیل  
محرز گردیده است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشار در شهرها و 
در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند 
معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه است و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل رذا ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

**********************************************
511/5هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )0049(

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مصوب 1390/09/20 و برابر رای شــماره 139960306005000049 مورخ 99/01/10  هیات اول 
موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی نیشــابور تصرفات مالکانه و بلامعارض اقای اسمعیل 
سلیمانیان فرزند  محمد  علی نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 89 مترمربع از پلاک شماره 
21 فرعی از 52 اصلی واقع در اراضی زین آباد بخش 12 حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی 
آقای علی اکبر رافعی  محرز گردیده اســت.لذا بموجــب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق 
این روزنامه و محلی کثیرالانتشــار در شــهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی ک 
اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل رذا ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نیست . تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/6هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )0050(
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مصوب 1390/09/20 و برابر رای شــماره 139960306005000050 مورخ 99/01/10  هیات اول 
موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض اقای مهدی عرب 
پور  فرزند عبداله   نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 133/47 مترمربع از پلاک شماره 229 
اصلی واقع در اراضی بیرم آباد بخش 2حوزه ثبت ملک نیشــابور خریداری از مالک رســمی آقای غلامرضا 
دانشور  محرز گردیده است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی 
کثیرالانتشار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در 
این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی ک اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل رذا ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به 
صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . تاریخ انتشار نوبت 

اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

*****************************************
511/7هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  )6771(

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی نظر به دستور مواد 1 و 3 و قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مصوب 1390/09/20 و برابر رای شــماره 139860306005006771 مورخ 98/10/24  هیات اول 
موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نیشابور تصرفات مالکانه و بلامعارض اقای محمد مالدار 
فرزند محمدکاظم  نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 716/26 مترمربع از پلاک شماره 130 
اصلی واقع در مزرعه و قنات صدرآباد بخش 2 حوزه ثبت ملک نیشابور خریداری از مالک رسمی آقای محمد 
کاظم مالدار محرز گردیده است.لذا بموجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده 13 ائین نامه مربوطه این اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و 
محلی کثیرالانتشــار در شهرها و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل 
دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی ک اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل رذا ارائه نکند اداره 
ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . 

تاریخ انتشار نوبت اول 99/02/01 تاریخ انتشار نوبت دوم 99/02/16   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

*********************************************
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی  511/8

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کاشمر 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره 139860306012002979 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشمر تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای/خانم مرضیه دشــتی فرزند مجید بشماره شناســنامه15788 صادر ه از کاشمر در 
ششــدانگ یکباب ساختمان به مســاحت 117/13 متر مربع از پلاک 1099 فرعی از 3026 اصلی واقع در 
بخش یک حومه کاشمر به آدرس خیابان امام موسی صدر5 پلاک 18 خریداری از مالک رسمی آقای حسین 
نصیری ممر آبادی محرز گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول :1399/2/1تاریخ انتشار نوبت دوم : 1399/2/16 

محمد  محمد زاده – رئیس ثبت اسناد و املاک کاشمر

511/9 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره 139860306006003119 
هیــات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک تربت حیدریه 
تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم عفت کاظمی فرزند محمد به شــماره شناسنامه 1156 
صادره از علی آباد نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت157/18 متر مربع)یکصد وپنجاه 
وهفت وهجده صدم متر مربع(  قسمتی از پلاکـ 125 فرعی  از اراضی ضیاء الدین سفلی پلاک 126 
اصلی دهســتان اربعه واقع  در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری 
مع الواســطه از مالکین رسمی محمد اسماعیل ابریشمی ومحمود ابریشمی محرز گردیده است. لذا 
به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 قانــون آئین نامــه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصلــه 15 روز از طریق روزنامه محلی و 
کثیرالانتشــار در  شهرها منتشــر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته 
باشــند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد 
که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/1

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/17
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

************************************************
511/12اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره 139860306013001974 
مورخ 1398/10/1 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
گنابــاد تصرفات مالکانه و بلامعــارض متقاضی خانم زهره ابراهیمیان فرزند محمد در ششــدانگ 
یکباب منزل به مســاحت 225/17متر مربع از پلاک  شماره313  فرعی از 4 اصلی واقع در اراضی 
نوقاب بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده از خانم فاطمه مقدم پور مالک رسمی محرز 
گردیده اســت، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
ســند رســمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این 
روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر و در روســتاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه 
اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشــند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در 
روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم 
و گواهی تقدیم و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل 
تحویل دهد ک در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی 
محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/1

. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/16
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد


